

APOCRYPHA

2nd ESDRAS OF THE KING JAMES BIBLE 1611

www.Scriptural-Truth.com

2 Esdras

Buku kedua Esdras

{1:1} buku kedua Nabi Esdras, anak kepada

Saraias, anak kepada Azarias, anak kepada Helchias, anak kepada

Sadamias, sou daripada Sadoc, anak kepada Achitob,

{1:2} anak Achias, anak kepada Phinees, anak kepada

Heli, anak Amarias, anak kepada Aziei, anak kepada

Marimoth, anak dan dia diucapkan kepada yang dari Borith, yang

anak Abisei, anak kepada Phinees, anak kepada Eleazar,

{1:3} anak Aaron, puak Levi; yang

kurungan di tanah Medes, dalam pemerintahan Artexerxes

Raja Parsi.

{1:4} dan perkataan Tuhan datang kepada saya, berkata,

{1:5} pergi cara Mu, dan shew kaumku amal-amal mereka berdosa,

dan anak-anak mereka kejahatan yang mereka telah kerjakan

terhadap saya; bahawa mereka boleh memberitahu kanak-kanak anak-anak mereka:

{1:6} kerana dosa-dosa Datuk nenek mereka akan meningkat pada

mereka: mereka telah melupakan saya, dan telah menawarkan kepada

Tuhan-Tuhan yang pelik.

{1:7} am yang tidak saya walaupun dia yang membawa mereka keluar dari tanah

Mesir, daripada perhambaan di rumah? tetapi mereka mempunyai

menimbulkan saya kepada kemurkaan dan tertindas jaksa penuntut umum saya.

{1:8} tarik engkau mati maka rambut kepala engkau, dan membuang semua

jahat kepada mereka, kerana mereka tidak pernah taat kepada saya

undang-undang, tetapi ia adalah orang-orang derhaka.

{1:9} berapa lama saya akan forbear mereka, ke mana aku punya

dilakukan begitu baik?

{1:10} Raja-Raja yang banyak telah saya musnah untuk sakes mereka;

Firaun dengan hamba-Nya dan semua kuasanya yg dah smitten ke bawah.

{1:11} semua bangsa-bangsa yang telah aku binasakan sebelum mereka, dan

di Timur, saya telah bertaburan penduduk dua buah Wilayah, Walaupun Tyrus dan Sidon, dan telah dibunuh semua musuh-musuh mereka.

{1:12} Sila cakap engkau itu kepada mereka, berkata, oleh itu Jesus

Tuhan,

{1:13} saya membawa anda melalui laut dan pada mulanya memberi laluan besar dan selamat; Saya berikan anda Musa bagi sebuah

pemimpin, dan Aaron untuk paderi.

{1:14} saya berikan anda cahaya dalam sebuah tiang api dan hebat

tertanya-tanya telah dilakukan antara kamu; lagi kamu telah melupakan saya,

Jesus Tuhan.

{1:15} maka Jesus Tuhan Maha Kuasa, ekor itu sebagai

token kepada anda; Saya berikan anda khemah bagi melindungi anda:

Walau bagaimanapun kamu murmured sana,

{1:16} dan menjuarai dalam nama saya untuk membinasakan musuh-musuh anda, tetapi pernah sampai hari ini jangan kamu lagi murmur.

{1:17} di mana akan manfaat yang telah saya lakukan untuk anda?

Apabila kamu telah lapar dan dahaga di tengah belantara, pula ye

tidak menangis kepada saya,

{1:18} berkata, mengapa engkau engkau membawa kami ke dalam

Gurun untuk membunuh kita? Ia telah menjadi lebih baik untuk kita

berkhidmat kepada orang-orang Mesir, daripada untuk mati di gurun ini.

{1:19} kemudian telah saya sayang atas mournings anda, dan memberi

manna Makan; Jadi kamu pula makan roti para malaikat.

{1:20} ketika kamu dahaga, Adakah saya tidak cleave batu,

dan air mengalir keluar untuk anda mengisi? untuk haba saya dilindungi

anda dengan daun-daun pokok.

{1:21} saya dibahagikan antara kamu sebidang tanah yang berhasil, aku mengusir pihak

Canaanites, Pherezites dalam dan Philistines, sebelum anda:

Apakah yang perlu saya belum lakukan lagi untuk anda? Jesus Tuhan.

{1:22} maka Jesus Tuhan Maha besar, apabila kamu berada di gurun, di Sungai Amorites, sedang athirst, dan blaspheming nama saya,

{1:23} saya memberi anda tidak kebakaran untuk blasphemies anda, tetapi lakonan yang

pokok di dalam air, dan dibuat manis Sungai.

{1:24} apa yang perlu saya lakukan kepada kamu, Wahai Jacob? engkau, Juda,

wouldest tidak taatlah kepadaku: saya akan bertukar saya kepada bangsa-bangsa lain, dan

kepada orang-orang saya akan berikan nama saya, yang mungkin membuatkan saya

statut.

{1:25} melihat kamu telah putuslah saya, saya akan meninggalkan kamu

juga; Apabila kamu keinginan saya untuk menjadi Pemurah kepada kamu, aku akan

langsung tiada belas kasihan kepada kamu.

{1:26} whenever kamu hendaklah menyeru saya, saya tidak akan mendengar

anda: untuk kamu telah defiled tangan anda dengan darah, dan anda

kaki yang pantas melakukan pembunuhan.

{1:27} kamu telah tidak seolah-olah lenyapnya saya, tetapi anda sendiri

diri, demikianlah Firman Tuhan.

{1:28} maka Jesus Tuhan Maha Kuasa, saya belum sembahyang anda sebagai seorang bapa anaknya, sebagai seorang ibu anak-anak beliau, dan

Jururawat Awak dia muda,

{1:29} bahawa kamu akan umat saya, dan saya harus anda

Tuhan; yang kamu akan menjadi anak-anak saya, dan saya harus anda

bapa?

{1:30} saya mengumpul anda bersama-sama ayam gathereth dia

ayam-ayam di bawah sayapnya: tapi sekarang, apa yang perlu saya lakukan kepada

anda? Saya akan mengusir anda dari muka saya.

{1:31} bila ye tawarkan kepada saya, saya akan bertukar wajah saya dari

anda: untuk feastsdays anda bersungguh-sungguh, bulan baru anda, dan anda

sesi berkhatan, saya telah putuslah.

{1:32} saya dihantar kepada kamu hamba-Ku Nabi, siapa ye telah diambil dan dibunuh, dan koyak badannya di keping, yang darah saya memerlukan tangan anda, Jesus Tuhan.

{1:33} maka Jesus Tuhan Maha Kuasa, rumah anda sepi, aku akan mengusir anda sebagai angin dia stubble.

{1:34} dan anak-anak anda tidak akan berhasil; bagi mereka mempunyai ketetapan saya dibenci, dan melakukan perkara yang

Syaitan di hadapan saya.

{1:35} rumah kamu akan aku memberi kepada orang-orang yang akan

datang; mana tidak terdengar saya lagi hendaklah percaya saya; untuk

mana saya ada shewed yang tiada tanda-tanda, namun mereka boleh melakukan yang

perintahkan kepada mereka.

Laman 2 Esdras 708

{1:36} mereka telah melihat Nabi-Nabi tidak ada, tetapi mereka hendaklah memanggil

dosa-dosa mereka untuk mengingati, dan mengingkarinya.

{1:37} saya mengambil untuk menyaksikan nikmat orang yang akan datang,

si kecil yang bergembira di gladness: dan walaupun mereka mempunyai

tidak melihat saya dengan mata fizikal, namun semangat mereka percaya dalam

perkara yang saya katakan.

{1:38} dan sekarang, abang, tiba-tiba apa kemuliaan; dan lihat di

orang-orang yang datang dari Timur:

{1:39} kepada siapa saya akan memberikan bagi pemimpin, Nabi Ibrahim A.s.,

Ishak, dan Yaakub, Oseas, Amos dan Micheas, Joel, Abdias, dan Jonas,

{1:40} Nahum, dan Abacuc, Sophonias, Aggeus, Zachary, dan Malachy, yang dipanggil juga malaikat Tuhan.

{2:1} Thus Jesus Tuhan, aku membawa orang-orang ini daripada perhambaan, dan saya memberi mereka perintah-perintah saya oleh

menservants Nabi-Nabi; yang mereka tidak akan mendengar, tetapi

tertindas jaksa penuntut umum saya.

{2:2} ibu yang terdedah mereka berkata kepada mereka, pergi anda

dengan cara ini, anak-anak; Akulah yang menjadi balu dan putuslah.

{2:3} saya dibesarkan anda dengan gladness; tetapi dengan rasa Dukacita dan

darah haid telah saya kehilangan anda: untuk kamu telah berdosa di hadapan dalam

Tuhan, Tuhan kamu, dan dilakukan itu perkara yang jahat di hadapannya.

{2:4} tetapi apa yang perlu saya sekarang lakukan kepada kamu? Saya menjadi balu

dan lenyapnya: pergi cara anda, Wahai anak-anak saya, dan minta belas kasihan

Tuhan.

{2:5} kerana bagi saya, Wahai ayahanda, saya menyeru (wahai Muhammad) untuk menjadi saksi

ke atas ibu kepada kanak-kanak ini, yang tidak akan membuat saya

Perjanjian,

{2:6} bahawa engkau membawa mereka kepada kekeliruan dan ibu mereka

makanan, yang mungkin terdapat tiada zuriat mereka.

{2:7} biarkan mereka boleh tersebar ke luar negara antara heathen itu, biarkan

nama-nama mereka dimasukkan daripada bumi: untuk mereka yang telah tertindas

janji-Ku.

{2:8} kecelakaan boleh kepada kamu, Assur, engkau yang hidest yang

unrighteous dalam (wahai Muhammad)! Wahai engkau jahat orang, ingat apa

Saya lakukan kepada Sodom dan Gomorrha;

{2:9} tanah yang lieth di clods Padang dan timbunan

Abu: Walaupun begitu juga akan saya lakukan kepada mereka yang mendengar saya tidak,

Jesus Tuhan Maha Kuasa.

{2:10} maka Demikianlah Firman Tuhan kepada Esdras, beritahu saya orang

bahawa saya akan memberikan mereka kerajaan Jerusalem, yang saya

akan diberi kepada Israel.

{2:11} kemuliaan mereka juga akan saya membawa kepada saya, dan ini memberi

yang kekal tabernacles, yang saya telah disediakan untuk mereka.

{2:12} mereka beroleh tree of life untuk salap daripada menikmati manis; mereka hendaklah buruh, mahupun menjadi lesu.

{2:13} pergi, dan kamu akan menerima: berdoa untuk beberapa hari kepada

anda, bahawa mereka mungkin akan dipendekkan: Kerajaan sedang

disediakan untuk anda: watch.

{2:14} mengambil langit dan bumi untuk menyaksikan; kerana saya mempunyai

pecah kejahatan dalam karya, dan dicipta yang baik: untuk aku hidup,

Jesus Tuhan.

{2:15} ibu memeluk anak-anak Mu, dan membawa mereka dengan gladness, membuat berdikari secepat sebuah tiang: untuk saya

memilih kamu, demikianlah Firman Tuhan.

{2:16} dan orang-orang yang akan mati akan saya bangkitkan semula daripada

tempat-tempat mereka, dan membawa mereka keluar daripada kubur: untuk saya

dikenali nama saya di Israel.

{2:17} janganlah engkau takut,, engkau ibu kanak-kanak: untuk saya

memilih kamu, demikianlah Firman Tuhan.

{2:18} untuk bantuan Mu saya akan menghantar hamba-Ku Esau dan

Jeremy, selepas yang peguam saya telah dikuduskan dan disediakan

untuk engkau dua belas pokok-pokok yang sarat dengan buah-buahan divers,

{2:19} dan air pancut seberapa banyak yang mengalir dengan susu dan

madu dan tujuh Gunung besar, mana ada tumbuh

bunga ros dan Teratai, di mana saya akan mengisi anak-anak Mu dengan kegembiraan.

{2:20} Jangan hak untuk balu, hakim untuk yatim,

memberi kepada orang miskin, anak yatim mempertahankan, clothe bogel,

{2:21} sembuh yang rosak dan lemah, ketawa tidak tempang manusia angkuh daripada, mempertahankan yang maimed, dan biarkan buta

datang ke sisi clearness saya.

{2:22} Simpan lama dan Muda dalam dinding Mu.

{2:23} wheresoever engkau findest mati, membawanya dan tanam mereka, dan aku akan memberi engkau tempat pertama dalam saya kebangkitan.

{2:24} kekal begitu, Wahai kaumku, dan mengambil masa rehat Mu, Mu ketenangan masih datang.

{2:25} menyuburkan anak-anak Mu, Wahai engkau yang baik jururawat; Wujudkan kaki mereka.

{2:26} bagi hamba saya telah memberi kamu, tiada hendaklah tidak salah seorang daripada mereka binasa; kerana saya akan meminta mereka dari antara nombor Mu.

{2:27} tidak letih: bagi apabila hari masalah dan Suci darah haid, orang lain akan menangis dan akan sedih, tetapi engkau shalt merry dan mempunyai banyak.

{2:28} heathen tersebut hendaklah iri (wahai Muhammad), tetapi mereka hendaklah boleh untuk melakukan apa-apa terhadap kamu, demikianlah Firman Tuhan.

{2:29} tangan saya akan melindungi (wahai Muhammad),
supaya anak-anak Mu

akan melihat neraka.

{2:30} menjadi riang, Wahai engkau bonda, bersama anak-anak
Mu; bagi saya

akan memberikan kamu, demikianlah Firman Tuhan.

{2:31} ingat Mu anak-anak yang tidur, kerana saya akan
membawa

mereka keluar dari sisi di bumi, dan shew rahmat kepada

mereka: I am lagi Mengasihani, demikianlah Firman Tuhan
Maha Kuasa.

{2:32} memeluk kanak-kanak sehingga saya datang dan shew
rahmat Mu

kepada mereka: telaga saya jalankan ke atas, dan nikmat saya
tidak akan

gagal.

{2:33} saya Esdras menerima bayaran Tuhan atas di

Gunung Oreb, yang saya perlu pergi kepada Israel; tetapi
apabila saya pulang ke

kepada mereka, mereka menetapkan saya di nought, dan
tertindas di

ketetapan Tuhan.

Esdras 709 Laman 2

{2:34} dan oleh kerana itu saya katakan kepada kamu, O ye heathen, yang

mendengar dan memahami, lihat untuk anda gembala, dia hendaklah memberi

anda selama-lamanya lembaran lain; Dialah nigh di tangan, yang akan datang

di hujung dunia.

{2:35} bersedia dengan pahala dalam kerajaan, untuk itu cahaya kekal akan bersinar kepada kamu untuk rancak.

{2:36} melarikan diri bayang-bayang di dunia ini, menerima dengan

joyfulness kegemilangan anda: saya dengan ini mengesahkan pula saya secara terbuka.

{2:37} O menerima Hadiah yang diberikan anda, dan gembira, memberi terima-kasih kepada-Nya yang telah membawa anda ke Syurgawi

Kingdom.

{2:38} timbul naik dan berdiri, tiba-tiba bilangan yang yang dimeteraikan di perayaan Tuhan;

{2:39} yang akan berlepas dari bayang-bayang di dunia, dan telah menerima pakaian yang gemilang Tuhan.

{2:40} mengambil nombor Mu, O Sion, dan menutup orang-orang yang

hanya kepada Engkau yang berpakaian putih, yang telah memenuhi undang-undang

Tuhan.

{2:41} bilangan anak Mu, yang engkau longedst

untuk ditunaikan: kuasa Tuhan, bermohon kepada yang engkau manusia yang telah dipanggil dari awal, mungkin

hallowed.

{2:42} saya Esdras melihat atas Sion Gunung orang-orang besar, mana boleh bukan nombor, dan mereka semua memuji Tuhan dengan lagu-lagu.

{2:43} dan tengah-tengah mereka ada seorang lelaki muda daripada visi yang tinggi, lebih tinggi daripada semua yang lain, dan atas setiap satu

kepala mereka beliau menetapkan Mahkota, dan adalah lebih Maha; yang saya

marvelled pada sangat.

{2:44} jadi saya bertanya kepada malaikat itu, dan berkata, Tuan, apakah ini?

{2:45} dia menjawab dan berkata kepada saya, ini menjadi mereka yang

menunda pakaian yang mayat, dan meletakkan abadi,
dan telah mengaku nama Tuhan: sekarang Adakah mereka
dinobatkan sebagai, dan menerima sawit.

{2:46} kemudian berkata saya kepada malaikat, apakah orang
muda Adakah ia

yang mereka crowneth, dan giveth mereka sawit di tangan
mereka?

{2:47} jadi dia menjawab dan berkata kepada saya, ia adalah
anak kepada

Tuhan, yang mereka telah mengaku di dunia. Kemudian mula
saya

sangat mengucapkan tahniah kepada mereka yang berdiri jadi
stiffly nama

Tuhan.

{2:48} maka malaikat berkata kepada saya, pergi cara Mu, dan
beritahu

Saya orang cara apa perkara dan tertanya-tanya betapa
hebatnya

Tuhan Allah Mu, engkau engkau dilihat.

{3:1} di pertiga puluh tahun selepas kehancuran bandar saya
berada di

Babylon, dan meletakkan yang bermasalah atas katil saya dan
fikiran saya

datang ke atas hati saya:

{3:2} saya menyaksikan ketandusan dari Sion dan kekayaan mereka yang dwelt di Babylon.

{3:3} dan semangat saya sakit berpindah, supaya saya mula bercakap perkataan penuh dengan ketakutan yang Maha Tinggi, dan berkata,

{3:4} Wahai Tuhan, yang bearest peraturan, engkau spakest di dalam

bermula, apabila engkau menyekatmu daripada tumbuhan di bumi, dan bahawa dirimu

sahaja, dan commandedst orang-orang,

{3:5} dan gavest sebuah badan kepada Adam tanpa jiwa, yang adalah hasil kerja tangan Mu, dan menyekatmu daripada bernafas ke dalam

nafas hidup dia, dan dia telah hidup sebelum engkau.

{3:6} dan engkau leadeest dia ke dalam syurga, yang hak Mu tangan telah ditanam sebelum ini pernah di bumi telah tampil ke hadapan.

{3:7} dan kepada-Nya engkau ketetapan gavest cinta cara Mu: mana dia derhaka, dan dengan serta-merta engkau appointedst kematian Nabi dan generasi Nya, mana

datang Pertubuhan Bangsa-bangsa, puak, orang dan maruahnya, dari nombor.

{3:8} dan setiap orang berjalan selepas kehendak mereka sendiri, dan

melakukan perkara-perkara yang indah sebelum engkau, dan membenci Mu

Perintah-perintah.

{3:9} dan lagi process dari masa engkau broughtest dalam banjir atas orang-orang yang dwelt di dunia, dan destroyedst mereka.

{3:10} dan ia datang untuk lulus dalam setiap daripada mereka, bahawa kematian

diubah kepada Adam, maka telah banjir ini.

{3:11} Walau bagaimanapun salah seorang daripada mereka engkau leftest, iaitu

Noah dengan rumah tangga, mana datang semua orang-orang yang soleh.

{3:12} dan ia berlaku, bahawa apabila mereka yang dwelt atas bumi mula membiak, dan telah mendapat mereka banyak

Kanak-Kanak, dan adalah orang-orang besar, mereka mula lagi menjadi

lebih derhaka dari yang pertama.

{3:13} sekarang Bilakah mereka tinggal jadi wickedly sebelum engkau,

engkau menyekatmu daripada memilih engkau seorang lelaki dari kalangan mereka, yang

nama adalah Ibrahim.

{3:14} kepadanya engkau lovedst, dan kepada-Nya hanya engkau

shewedst akan engkau:

{3:15} dan madest selama-lamanya suatu aku janji dengan dia, menjanjikan kepadanya bahawa engkau wouldst tidak pernah meninggalkan benih Nya.

{3:16} dan kepada-Nya engkau gavest Ishak, dan kepada Ishak juga engkau gavest Jacob dan Esau. Bagi Jacob, engkau menyekatmu daripada

memilih dia untuk kamu, dan oleh Esau: maka Jacob menjadi sebuah

hebat pelbagai.

{3:17} dan ia datang untuk lulus, yang apabila engkau leadest Nya

benih dari Mesir, engkau broughtest mereka sehingga gunung yang

Sinai.

{3:18} dan bowing langit, engkau menyekatmu daripada cepat dalam

bumi, movedst seluruh dunia dan madest kedalaman untuk suara, dan troubledst lelaki zaman itu.

{3:19} dan kemuliaan Mu pergi melalui pintu pagar empat, api, dan

gempa bumi, dan Angin, dan sejuk yang teramat. yang engkau mightest

memberikan undang-undang kepada benih Yaakub, dan kecekalan kepada yang

generasi Israel.

{3:20} dan lagi tookest engkau tidak jauh dari mereka yang hati jahat, bahawa undang-undang Mu mungkin melahirkan buah-buahan di dalamnya.

{3:21} untuk Adam pertama yang mempunyai hati yang zalim derhaka, dan mengatasi masalah; dan jadi semua mereka yang lahir Nya.

Laman 2 Esdras 710

{3:22} kelemahan Thus dibuat kekal; dan undang-undang (juga) di tengah-tengah masyarakat dengan malignity daripada yang

akar; supaya baik berlepas dari sini, dan Natijah abode masih.

{3:23} jadi masa meninggal dunia, dan tahun-tahun yang dibawa ke penghujungnya: kemudian menyekatmu daripada engkau mengangkat engkau seorang hamba,

David yang disebut:

{3:24} siapa engkau commandedst untuk membina sebuah bandar kepada Mu

nama, dan untuk menawarkan Kemenyan dan oblations kepada kamu di dalamnya.

{3:25} Bilakah ini telah dilakukan banyak tahun, maka orang yang

diduduki bandar forsook (wahai Muhammad),

{3:26} dan halangan pula walaupun sebagai Adam dan semua Nya

generasi telah dilakukan: kerana mereka juga mempunyai hati yang zalim:

{3:27} dan begitu engkau gavest engkau bandar lebih ke tangan musuh-musuh Mu.

{3:28} akan amal-amal mereka, maka apa-apa lebih baik yang dihuni oleh

Babylon, yang mereka itu harus mempunyai kuasa pemerintahan ke atas

Sion?

{3:29} untuk apabila saya datang thither, dan telah melihat impieties

tanpa nombor, kemudian jiwa saya melihat banyak penyaksian dalam hal ini

pertiga puluh tahun ini, supaya hatiku mengecewakan saya.

{3:30} kerana saya telah melihat bagaimana engkau sufferest mereka yang berdosa,

dan engkau terkecuali orang zalim: dan engkau binasakan Mu orang, dan engkau Lindungi musuh-musuh Mu, dan engkau tidak

dibuktikan ia.

{3:31} saya tidak ingat bagaimana cara ini boleh ditinggalkan: akan

mereka kemudian Babylon yang lebih baik daripada mereka Sion?

{3:32} atau ada mana-mana orang lain yang mengetahui (wahai Muhammad)

bersebelahan dengan Israel? atau generasi apa telah jadi dipercayai Mu

waad sebagai Jacob?

{3:33} dan lagi pahala mereka appeareth tidak, dan mereka

Buruh telah tiada buah-buahan: kerana aku telah pergi sana sini melalui

heathen ini, dan saya melihat bahawa mereka mengalir dalam kekayaan, dan rasa tidak

atas perintah-perintah Mu.

{3:34} menimbang engkau itu pada kami sekarang di dalam

kira-kira, dan mereka ini juga yang mereka kekal di dunia; dan oleh itu hendaklah

nama-Mu tidak akan ditemui tetapi di Israel.

{3:35} atau Bilakah ia bahawa mereka yang mereka kekal atas di

bumi telah tidak berdosa di sisi Mu? atau apa yang orang telah begitu

disimpan perintah-perintah Mu?

{3:36} engkau shalt mendapati bahawa Israel dengan nama telah disimpan Mu

dididik; tetapi tidak heathen.

{4:1} dan malaikat yang dihantar kepada saya, namanya

adalah Uriel, memberikan saya jawapan,

{4:2} dan berkata, hati engkau telah pergi hingga jauh di dunia ini,

dan thinkest engkau untuk memahami cara yang Maha Tinggi?

{4:3} kemudian berkata saya, Ya, Tuhanku. Dan dia menjawab saya,

dan berkata, I am dihantar kepada shew engkau tiga cara, dan sebagainya

similitudes tiga sebelum (wahai Muhammad):

{4:4} pendaftarannya jika engkau canst mengisytiharkan saya satu, saya akan shew

engkau juga cara yang engkau desirest untuk melihat, dan saya akan shew

engkau dari mana suci hati jahat.

{4:5} dan saya berkata, memberitahu, Tuhanku. Berkata dia kepada saya,

Pergi cara Mu, berat saya berat api atau mengukur saya

dari Angin, atau hubungi saya semula pada hari yang lepas.

{4:6} maka dijawab saya dan berkata, lelaki apa yang boleh dilakukan

itu, bahawa engkau shouldest bertanya perkara-perkara itu saya?

{4:7} dan dia berkata kepada saya, jika saya harus bertanya (wahai Muhammad) betapa hebatnya

tempat tinggal yang tengah-tengah laut, atau berapa banyak springs

di permulaan dalam, atau berapa banyak air yang

di atas firmament itu, atau yang akan outgoings ahli Syurga:

{4:8} Peradventure engkau wouldst katakan kepada saya, saya tidak pernah

pergi ke dalam, mahupun belum ke dalam neraka, tidak pula saya

pernah mendaki sehingga ke syurga.

{4:9} Walau bagaimanapun sekarang saya telah meminta engkau tetapi hanya di

api dan Angin, dan hari wherethrough engkau engkau

dijatuhkan, dan perkara-perkara yang engkau tidak canst akan

terpisah dan belum canst engkau memberi saya tiada jawapan daripada mereka.

{4:10} katanya lebih-lebih lagi kepada saya, perkara-perkara kesalahanmu, dan

seperti akan berkembang dengan engkau, canst engkau tidak tahu;

{4:11} bagaimana kapal Mu maka seharusnya berkebolehan untuk memahami

Highest tersebut, dan dunia yang kini berani

rosak untuk memahami rasuah yang terbukti dengan saya

penglihatan?

{4:12} kemudian berkata saya kepada-Nya, ia adalah lebih baik yang kami telah

tidak sama sekali, daripada itu kita harus hidup masih dalam kesesatan, dan ke

menderita, dan tidak tahu karena.

{4:13} dia menjawab saya, dan berkata, saya pergi ke hutan ke Dataran, dan pokok-pokok mengambil peguam,

{4:14} dan berkata, datang, mari kita pergi membuat memerangi

laut bahawa ia mungkin bertolak dari sini sebelum kita, dan kita boleh

menjadikan kita lebih banyak hutan.

{4:15} banjir laut juga dengan cara mengambil

nasihat, dan berkata, datang, naik Marilah kita dan menundukkan hutan

nyata, yang ada juga kami boleh menjadikan kita negara lain.

{4:16} pemikiran kayu itu sia-sia, neraka

datang dan ia dimakan.

{4:17} datang pemikiran banjir laut begitu juga

ke nought, untuk Pasir berdiri dan menghalang mereka.

{4:18} jika engkau wert Hakim sekarang betwixt kedua-dua, siapa

wouldest engkau mula untuk menjustifikasikan? atau siapa wouldest engkau

mengutuk?

{4:19} saya menjawab dan berkata, sesungguhnya ia adalah pemikiran bodoh

bahawa mereka berdua telah menjalankan tipu daya, kerana alasan yang diberikan kepada pihak

kayu, dan laut juga telah menggantikannya untuk menanggung banjir beliau.

{4:20} kemudian menjawab beliau saya, dan berkata, engkau engkau diberikan satu

kan Kiamat, tapi mengapa judgest engkau tidak dirimu juga?

{4:21} untuk suka seperti tanah yang diberikan kepada kayu, dan

laut untuk banjir beliau: Walaupun begitu mereka yang mereka kekal atas bumi

boleh faham apa-apa tetapi bahawa yang di atas bumi:

dan sesiapa yang dwelleth di atas langit hanya boleh

memahami perkara-perkara yang berada di atas kemuncak yang

langit.

{4:22} kemudian menjawab saya dan berkata, aku bermohon kepada engkau, Wahai Tuhan,

Esdras 711 Laman 2

Biar saya memahami:

{4:23} kerana ia tidak adalah fikiran saya menjadi tertanya-tanya tinggi

perkara-perkara, tetapi daripada seperti lulus oleh kita setiap hari, iaitu, karena

Israel adalah serahkan sebagai penghinaan yang heathen itu, dan untuk apa

sebab orang-orang yang engkau engkau mencintai diberikan kepada

Bangsa-bangsa yang derhaka, dan mengapa undang-undang nenek moyang kita

dibawa ke nought, dan waad bertulis tersebut datang kepada tiada

kesan,

{4:24} dan kami meninggal dunia daripada dunia kerana

ialah famili Belalang utama, dan kehidupan kita adalah kejutan dan ketakutan, dan kita

adalah tidak layak untuk mendapatkan rahmat.

{4:25} apa yang akan dia maka lakukan kepada namanya di mana kami

dipanggil? perkara-perkara ini telah saya bertanya.

{4:26} kemudian menjawab beliau saya, dan berkata, lebih banyak engkau

searchest, semakin engkau shalt kagum; untuk dunia hasteth

cepat untuk meninggal dunia,

{4:27} dan tidak dapat memahami perkara-perkara yang akan berjanji untuk bertakwa dalam masa akan datang: dunia ini adalah

penuh unrighteousness dan infirmities.

{4:28} tetapi sebagai mengenai perkara-perkara yang pendaftarannya engkau askest

saya, yang saya akan memberitahu (wahai Muhammad); kerana Natijah dicambah, tetapi kemusnahan

daripadanya adalah belum tiba.

{4:29} jika itu yang adalah dicambah tidak boleh dipadam terbalik, dan jika di tempat di mana kejahatan dicambah lulus tidak jauh, maka tidak ia datang yang dicambah dengan cara yang baik.

{4:30} untuk bijian benih jahat telah dicambah di dalam

hati Adam dari awal, dan berapa banyak

ungodliness telah ia dibesarkan kepada masa ini? dan bagaimana

banyak hendaklah ia belum melahirkan hingga zaman threshing datang?

{4:31} Ponder sekarang oleh dirimu, betapa hebatnya buah

kekotoran bijian benih jahat telah dihadapkan.

{4:32} dan Bilakah telinga hendaklah dipotong ke bawah, yang tanpa nombor, betapa hebatnya rantai yang perlu mereka mengisi?

{4:33} maka saya menjawab dan berkata, bagaimana, dan bila hendaklah

perkara-perkara ini berlaku? sebab itu adalah tahun kami sedikit dan

jahat?

{4:34} dan dia menjawab saya, berkata, Jangan tidak engkau mempercepatkan

di atas paling Highest: tergesa-gesa Mu adalah sia-sia untuk berada di atas

dia, untuk engkau engkau jauh melebihi.

{4:35} pula tidak roh juga soalan tanya soleh

perkara ini dalam Dewan mereka, berkata, berapa lama akan saya

berharap pada fesyen ini? Apabila Suci buah-buahan rantai daripada

kami ganjaran?

{4:36} dan kepada perkara-perkara ini Uriel malaikat memberi mereka menjawab, dan berkata, walaupun apabila bilangan benih adalah

penuh anda: untuk beliau telah ditimbang dunia baki.

{4:37} oleh langkah beliau telah diukur masa; dan dengan nombor telah beliau bernombor masa; dan beliau tidak bergerak

tidak kacau mereka, sehingga langkah-langkah tersebut dapat dipenuhi.

{4:38} kemudian menjawab saya dan berkata, Wahai Tuhan yang bearest

peraturan, walaupun kita semua dipenuhi impiety.

{4:39} dan untuk sakes kami peradventure yang di tingkat dilimpahi tidak dipenuhi, kerana dosa-dosa mereka dwell itu atas bumi.

{4:40} sehingga beliau menjawab saya, dan berkata, pergi engkau mampu yang

wanita dengan kanak-kanak, dan meminta beliau apabila beliau telah dipenuhi

Beliau sembilan bulan, jika rahim beliau mungkin Menyimpan kelahiran apa-apa lagi

dalam dirinya.

{4:41} kemudian berkata, tidak, Tuhan, bahawa dia tidak boleh. Dan dia

berkata kepada saya, di dalam kubur dalam ruang-ruang jiwa adalah seperti di

Rahim seorang wanita:

{4:42} untuk seperti sebagai seorang wanita yang travaileth berubah tergesa-gesa untuk

keperluan travail yang melarikan diri: Walaupun begitu, Adakah tempat-tempat

tergesa-gesa untuk menyampaikan perkara-perkara yang dilakukan kepada mereka.

{4:43} dari awal, lihat, apa engkau desirest kepada

Lihat, ia hendaklah shewed (wahai Muhammad).

{4:44} kemudian menjawab saya dan berkata, jika saya telah menemui nikmat

di sisi engkau, dan jika boleh, dan jika saya dapat memenuhi oleh itu,

{4:45} Shew saya kemudian sama ada ada lebih banyak datang daripada

adalah lepas, atau masa yang lebih banyak daripada yang datang.

{4:46} apa masa lalu yang saya tahu, tetapi apa itu datang saya tidak tahu.

{4:47} dan dia berkata kepada saya, berdiri atas sebelah kanan, dan saya akan menjelaskan secara terperinci bandingan apa kepada kamu.

{4:48} supaya aku berdiri, melihat dan, tiba-tiba, sebuah rakaman Panas

ketuhar yang diluluskan oleh sumpah: dan ia berlaku yang ketika itu

api pergi saya melihat, dan, tiba-tiba, asap masih kekal.

{4:49} selepas ini tiada diluluskan oleh sumpah yang berair awan, dan diturunkan hujan banyak dengan ribut; dan apabila di

hujan ribut yang lepas, titisan masih kekal.

{4:50} kemudian berkata beliau kepada saya, pertimbangkan dengan dirimu; sebagai

bukan sekadar satu titisan hujan, dan seperti api adalah lebih besar daripada

asap tersebut; tapi titisan dan asap tetap di belakang: supaya kuantiti yang melepasi lebih melebihi.

{4:51} maka saya berdoa, dan berkata, mungkin saya secara langsung, thinkest engkau,

sehingga ketika itu? atau apa yang akan berlaku pada masa itu?

{4:52} dia menjawab saya, dan berkata, bagi token yang

pendaftarannya engkau askest saya, saya boleh memberitahu kamu yang sebahagiannya: tetapi

sebagai menyentuh kehidupan Mu, saya saya tidak dihantar ke shew (wahai Muhammad); kerana saya tidak

tahu.

Walau bagaimanapun {5:1} sebagai datang token, tiba-tiba, hari-hari

akan datang, bahawa mereka yang mereka kekal atas bumi hendaklah diambil

dalam besar nombor dan jalan kebenaran hendaklah disembunyikan, dan

tanah tersebut akan menjadi tandus iman.

{5:2} tetapi zalim akan meningkat lebih dari itu yang sekarang engkau seest, atau yang engkau mendengar dahulu.

{5:3} dan bumi, yang engkau seest sekarang untuk mempunyai akar, shalt

engkau lihat sia-sia tiba-tiba.

{5:4} tapi kalau paling tinggi memberikan engkau hidup, engkau shalt

melihat selepas sangkakala ketiga yang matahari akan bersinar tiba-tiba

sekali lagi di waktu malam, dan bulan tiga kali dalam sehari:

Laman 2 Esdras 712

{5:5} dan darah akan lepaskan daripada kayu dan batu

hendaklah memberi suaranya, dan rakyat akan bermasalah:

{5:6} dan bahkan dia hendaklah memerintah, siapa mereka kelihatan tidak untuk yang

mereka kekal di atas bumi, dan berkebudun yang akan mengambil penerbangan mereka

dari sini bersama-sama:

{5:7} dan laut Sodomitish akan mengusir ikan, dan

membuat satu bunyi bising pada waktu malam, yang banyak tidak diketahui: tetapi

mereka tidak semua mendengar suara tersebut.

{5:8} maka hendaklah keliru juga di banyak tempat, dan

api hendaklah sering dihantar lagi, dan binatang yang liar hendaklah

Tukar tempat, dan menstruous wanita hendaklah membawa sebagainya raksasa:

{5:9} dan air garam boleh didapati di manis, dan semua

rakan-rakan akan memusnahkan antara satu sama lain; kemudian wit hendaklah menyembunyikan dirinya,

dan kefahaman yang menarik diri sendiri ke dalam kamar rahsia peribadinya,

{5:10} dan dicari ramai, dan lagi tidak

mendapati: maka unrighteousness dan incontinency hendaklah didarabkan atas bumi.

{5:11} satu tanah juga hendaklah bertanya kepada yang lain, dan berkata, adalah

soleh yang berubah seorang lelaki soleh lalui

(wahai Muhammad)? Dan ia akan berkata, bil.

{5:12} pada masa yang sama hendaklah lelaki berharap, tetapi tiada apa-apa

mendapatkan: mereka adalah tenaga buruh, tetapi cara mereka tidak akan berjaya.

{5:13} untuk shew (wahai Muhammad) apa-apa token yang saya telah tinggalkan; dan jika engkau

mengampunkan lagi, berdoa dan menangis seperti sekarang, dan puasa walaupun hari, engkau

shalt mendengar perkara-perkara yang lebih besar lagi.

{5:14} maka saya awaked, dan fearfulness yang melampau pergi melalui semua badan saya dan fikiran saya terganggu, supaya ia pengsan.

{5:15} supaya diadakan malaikat yang telah datang untuk bercakap dengan saya

saya, comforted saya,, dan menetapkan saya atas kaki saya.

{5:16} dan pada malam kedua itu datang untuk lulus, yang Salathiel Kapten orang-orang yang datang kepada saya, berkata,

Di mana engkau engkau telah? dan mengapa engkau mukanya begitu

berat?

{5:17} Knowest engkau tidak Israel yang komited kepada engkau di tanah kurungan mereka?

{5:18} sehingga kemudian, Makan roti dan meninggalkan kami tidak, sebagai proksi kepada

gembala yang leaveth kawanan Nya di tangan serigala yang kejam.

{5:19} kemudian berkata saya kepada-Nya, pergi cara Mu dari saya, dan

datang tidak malam saya. Dan dia mendengar apa yang saya kata, dan pergi dari

saya.

{5:20} maka saya berpuasa tujuh hari, berkabung dan menangis, suka seperti Uriel malaikat diperintahkan saya.

{5:21} dan selepas tujuh hari supaya ia adalah, bahawa pemikiran

hatiku telah sangat seksa kepada saya lagi,

{5:22} dan jiwaku pulih semangat persefahaman,

dan saya mula bercakap dengan yang Maha tinggi lagi,

{5:23} dan berkata, Wahai Tuhan yang bearest peraturan,
setiap kayu

bumi, dan segala pohon darinya, engkau engkau dipilih

(wahai Muhammad) salah satu sahaja anggur:

{5:24} dan semua tanah daripada seluruh dunia engkau engkau
memilih satu lubang (wahai Muhammad): dan semua lily atau
satu bunga itu:

{5:25} dan semua kedalaman laut engkau engkau dipenuhi

(wahai Muhammad) satu Sungai: dan semua bandar builded
engkau engkau hallowed

Sion kepada dirimu:

{5:26} dan daripada semua berkebum yang dicipta engkau
engkau

bernama (wahai Muhammad) satu dove: dan semua lembu
yang dibuat

engkau engkau diberikan engkau satu kambing biri-biri:

{5:27} dan di kalangan semua kebanyakan orang-orang yang
engkau engkau

mendapat satu bangsa (wahai Muhammad): dan kepada orang-
orang ini, mana engkau

lovedst, engkau gavest undang-undang yang diluluskan sekali.

{5:28} dan sekarang, Wahai Tuhan, mengapa engkau engkau
diberi satu

orang lebih kepada ramai? dan atas akar satu engkau engkau menyediakan lain-lain, dan mengapa engkau engkau berselerak Mu satu-satunya

orang antaranya?

{5:29} dan mereka yang tidak gainsay janji-janji Mu, dan dipercayai tidak engkau waad, mempunyai Keberahian mereka turun.

{5:30} jika engkau menyekatmu daripada begitu banyak lagi benci orang Mu,

shouldest Engkau menyiksa mereka dengan tangan Mu sendiri.

{5:31} sekarang Bilakah saya telah bercakap kata-kata, malaikat yang datang kepada saya malam afore telah dihantar kepada saya,

{5:32} dan berkata kepada saya, mendengar saya, dan saya akan mengarahkan

(wahai Muhammad); hearken kepada perkara yang saya katakan, dan saya akan beritahu kamu

Lebih banyak.

{5:33} dan saya berkata, bercakap, berteriak. Berkata dia kepada

saya, sebenar-benarnya sakit bermasalah dalam fikiran demi Israel: lovest

engkau orang itu lebih baik daripada dia yang menjadikan mereka?

{5:34} dan saya berkata, tidak, Tuhan: tetapi sangat kesedihan yg dah

pertuturan: untuk berpandu saya kesakitan saya setiap jam, manakala saya buruh untuk

memahami cara yang Maha Tinggi, dan untuk mencari bahagian dalam penghakimannya.

{5:35} dan dia berkata kepada saya, engkau canst tidak. Dan saya berkata,

Sebab itu, Tuhan? whereunto saya dilahirkan kemudian? atau mengapa adalah

tidak rahim ibu saya kemudian saya kubur, yang mungkin tidak mempunyai

dilihat dalam travail Jacob, dan dalam keadaan menghadapi kesulitan wearisome stok

Israel?

{5:36} dan dia berkata kepada saya, nombor saya perkara-perkara yang

Adakah belum tiba, mengumpulkan saya untuk yang

berselerak di luar negara, membuat saya bunga hijau lagi yang akan

withered,

{5:37} Buka saya tempat-tempat yang telah ditutup, dan membawa saya

Keluar angin yang di dalamnya akan menutup, shew saya imej daripada suara: dan kemudian saya akan mengisytiharkan kepada kamu perkara yang engkau

labourest tahu.

{5:38} dan saya berkata, Wahai Tuhan yang bearest peraturan, yang boleh

tahu perkara-perkara ini, tetapi beliau yang telah tidak tempat tinggalnya dengan

lelaki?

{5:39} untuk saya, saya kurang bijak: Bagaimana boleh saya kemudian bercakap tentang

perkara ini yang pendaftarannya engkau askest saya?

{5:40} kemudian berkata kepada saya, dia suka seperti engkau canst lakukan tiada

perkara-perkara ini yang saya yang telah diperkatakan, walaupun begitu canst engkau tidak

menemui keluar penghakiman saya, atau di hujung cinta yang aku punya

berjanji kepada orang-orang saya.

Esdras 713 Laman 2

{5:41} dan saya berkata, Lihatlah, Wahai Tuhan, namun seni engkau malam kepada

mereka yang akan terpelihara sehingga akhir: dan apa yang akan mereka lakukan

yang telah berada di hadapan saya, atau kita yang ada sekarang, atau mereka yang

akan datang selepas kita?

{5:42} dan dia berkata kepada saya, saya akan menyamakan penghakiman saya

kepada cincin: suka kerana terdapat tiada slackness yang terakhir, walaupun begitu

Terdapat tiada kepantasan yang pertama.

{5:43} jadi saya menjawab dan berkata, Couldst engkau tidak membuat

orang-orang yang telah dibuat, dan boleh sekarang, dan yang dikehendaki untuk

datang, sekali gus; yang engkau mightest shew penghakiman Mu itu

terlebih dahulu?

{5:44} kemudian menjawab beliau saya, dan berkata, mungkin makhluk

tidak tergesa-gesa ke atas pembuat; sama ada dunia boleh mengadakan mereka

sekali gus yang akan diwujudkan di dalamnya.

{5:45} dan saya berkata, kerana engkau engkau berkata kepada hamba Mu, yang

engkau yang givest kehidupan untuk semua, engkau diberikan kehidupan sekaligus ke dalam

mahluk yang engkau engkau ciptakan, dan mahluk terdedah: walaupun

Jadi ia mungkin sekarang juga menanggung mereka bahawa kini hadir sekali gus.

{5:46} dan dia berkata kepada saya, meminta dalam rahim seorang wanita,

dan berkata kepada beliau, jika engkau bringest mengemukakan kanak-kanak, mengapa yang

engkau ia tidak bersama-sama, tetapi satu demi satu? Dia berdoa

oleh itu akan melahirkan sepuluh kanak-kanak pada satu masa.

{5:47} dan saya berkata, beliau tidak: tapi mesti melakukannya mengikut

masa.

{5:48} kemudian berkata beliau kepada saya, walaupun begitu saya berikan dalam

Rahim bumi kepada orang-orang yang akan ditambah di dalamnya pada zaman mereka.

{5:49} untuk seperti sebagai seorang anak muda mungkin tidak membawa cabarancabaran yang

perkara-perkara yang tergolong kepada golongan tua, walaupun begitu telah saya dijual di

dunia yang aku telah ciptakan.

{5:50} dan saya bertanya, dan berkata, melihat engkau engkau kini diberikan

saya dengan cara, saya akan meneruskan untuk bercakap sebelum (wahai Muhammad): bagi kami

ibu, besarnya engkau engkau memberitahu saya bahawa dia masih muda,

draweth kini malam kepada umur.

{5:51} dia menjawab saya dan berkata, bertanya seorang wanita yang

beareth kanak-kanak, dan dia akan memberitahu kamu.

{5:52} berkata kepada beliau, sebab itu adalah kepada mereka yang engkau

engkau kini dihadapkan seperti orang-orang yang sebelum, tetapi kurang

daripada visi?

{5:53} dan dia akan menjawab kamu, mereka yang lahir di dengan kekuatan belia adalah satu fesyen, dan mereka yang

akan lahir di masa zaman, Bilakah rahim failleth, akan

sebaliknya.

{5:54} Pertimbangkan engkau itu juga, berapa ye yang kurang daripada visi daripada orang-orang yang sebelum kamu.

{5:55} dan begitu juga mereka yang datang selepas anda kurang daripada ye,

sebagai makhluk yang kini mula menjadi tua, dan telah lulus ke atas kekuatan belia.

{5:56} kemudian berkata, Tuhan, aku bermohon kepada engkau, jika saya telah menemui

memberi manfaat di sisi Mu, shew hamba Mu yang engkau visitest

engkau makhluk.

{6:1} dan dia berkata kepada saya, pada mulanya, apabila di bumi telah dibuat, sebelum sempadan dunia berdiri, atau pernah angin bertiup,

{6:2} sebelum ia thundered dan diringankan atau pernah asas-asas Syurga telah dibentangkan,

{6:3} sebelum bunga-bunga wajar dilihat, atau pernah

kuasa-kuasa yang boleh dipindah-Pindahkan telah ditubuhkan, sebelum ini tidak terkira banyaknya

pelbagai malaikat berkumpul bersama-sama,

{6:4} atau pernah ketinggian udara telah ditarik balik, sebelum langkah-langkah firmament yang dinamakan sebagai, atau pernah

cerobong Sion telah Panas,

{6:5} dan ere tahun kini telah diminta keluar, dan atau

pernah ciptaan mereka bahawa dosa sekarang telah berubah, sebelum

mereka telah dimeterai yang telah dikumpul iman bagi harta:

{6:6} maka saya menganggap perkara-perkara ini, dan mereka semua telah

dibuat melalui saya semata-mata, dan melalui tidak lain: saya juga

mereka akan berakhir, dan oleh, tidak lain.

{6:7} kemudian menjawab saya dan berkata, apa yang akan menjadi perpisahan ini

mulanya dari zaman? atau Bilakah hendaklah akhir pertama, dan permulaan ia yang followeth?

{6:8} dan dia berkata kepada saya, dari Ibrahim kepada Isaac, Bilakah Jacob dan Esau lahir Nya, Jacob's tangan memegang pertama tumit Esau.

{6:9} untuk Esau akhir dunia, dan Jacob adalah dalam awal yang followeth.

{6:10} tangan manusia adalah betwixt tumit dan tangan:

lain-lain soalan, Esdras, meminta engkau tidak.

{6:11} saya menjawab kemudian dan berkata, Wahai Tuhan yang bearest peraturan,

Jika saya telah menemui nikmat di sisi Mu,

{6:12} aku bermohon hamba Mu akhir kepada engkau, shew daripada Mu

token, pendaftarannya engkau shewedst saya bahagian malam terakhir.

{6:13} supaya dia menjawab dan berkata kepada saya, berdiri sehingga atas

kaki Mu, dan mendengar suara bunyi kuat.

{6:14} dan ianya hendaklah kerana ia adalah satu usul yang besar; tetapi tahap

tempat di mana engkau standest tidak dapat dialihkan.

{6:15} dan oleh itu Bilakah ia speaketh menjadi tidak takut: untuk

perkataan akhir, dan asas bumi adalah

difahami.

{6:16} dan mengapa? kerana ucapan perkara-perkara ini

trembleth dan dipindahkan: kerana ia mengetahui yang akhir ini

perkara-perkara perlu ditukar.

{6:17} dan ia berlaku, bahawa apabila saya mendengar ia saya berdiri

sehingga apabila kaki saya, dan hearkened, dan, tiba-tiba, ada yang

suara itu diucapkan, dan suara itu adalah seperti Bunyi banyak air.

{6:18} dan ia berkata, Lihatlah, hari-hari yang datang, yang aku akan

mula menarik malam, dan untuk melawat mereka bahawa mereka kekal atas di

bumi,

{6:19} dan akan mula membuat Pasitan mereka, apa

mereka sebagaimana yang telah menyakiti zalim dengan unrighteousness mereka,

dan apabila ditimpa dari Sion akan memenuhi Neraka Jahanam;

{6:20} dan apabila dunia yang hendaklah mula lenyap

Kaki, hendaklah dilengkapkan, maka akan saya shew token ini: dalam

buku-buku hendaklah dibuka sebelum firmament itu, dan mereka hendaklah

Laman 2 Esdras 714

Lihat semua bersama-sama:

{6:21} dan kanak-kanak berusia setahun hendaklah bercakap dengan

suara mereka, golongan wanita dengan kanak-kanak akan membawa cabarancabaran

kanak-kanak tidak dijangka tiga atau empat bulan, dan mereka hendaklah

secara langsung, dan akan dibangkitkan.

{6:22} dan tiba-tiba akan tempat yang disemai hadir

unsown, storehouses yang lengkap hendaklah tiba-tiba didapati kosong:

{6:23} dan sangkakala tha hendaklah memberikan Bunyi, yang jika

setiap manusia heareth, mereka akan takut tiba-tiba.

{6:24} pada masa itu akan rakan-rakan berjuang satu terhadap yang lain

seperti musuh, dan di bumi akan berdiri dalam ketakutan dengan orang-orang itu

mereka kekal di dalamnya, mata air dari air pancut tersebut hendaklah berdiri di tempat sama,

dan dalam tiga jam mereka tidak akan berlangsung.

{6:25} sesiapa remaineth dari semua ini yang perlu saya

memberitahu (wahai Muhammad) akan melarikan diri, dan melihat Keselamatan saya, dan akhir

dunia anda.

{6:26} dan orang-orang yang diterima akan melihat, yang telah merasai kematian berpunca daripada kelahiran mereka: dan salah dalam

penduduk akan berubah, dan berubah menjadi hidupan yang lain

makna.

{6:27} kejahatan hendaklah diletakkan, dan sumpahmu hendaklah

membasahkan.

{6:28} untuk iman, ia akan berkembang, rasuah hendaklah mengatasi, dan yang benar, yang telah menjadi begitu lama tanpa

buah-buahan, hendaklah diumumkan.

{6:29} dan apabila beliau bercakap dengan saya, tiba-tiba, aku memandang oleh

kecil dan sedikit kepadanya sebelum mana saya berdiri.

{6:30} dan kata-kata kata beliau kepada saya; I am datang ke Shew engkau masa malam datang.

{6:31} jika engkau mengampunkan berdoa namun lebih banyak, dan puasa tujuh hari

sekali lagi, saya akan memberitahu kamu perkara-perkara yang lebih besar oleh hari daripada yang saya telah mendengar.

{6:32} kerana suara Mu itu mendengar sebelum paling tinggi: untuk

jua yang Maha Kuasa telah dilihat Mu yang soleh berniaga, dia telah melihat

juga engkau mahu menjaga kehormatannya, yang engkau engkau telah sejak remaja Mu.

{6:33} dan oleh itu telah dia menghantar saya ke shew engkau semua

perkara-perkara ini, dan berkata kepada kamu, keselesaan yang baik dan

takut tidak

{6:34} dan segeralah tidak dengan masa yang berlalu, ke

berfikir perkara-perkara yang sia-sia, yang engkau mayest tidak mempercepatkan daripada kedua

masa pengantara.

{6:35} dan ia datang selepas ini, yang saya menangis lagi,

dan berpuasa tujuh hari dengan cara, yang saya mungkin memenuhi dalam

tiga minggu yang dia memberitahu saya.

{6:36} dan dalam kelapan malam berdukacita dalam hatiku

Saya sekali lagi, dan saya mula bercakap sebelum yang Maha tinggi.

{6:37} untuk semangat saya yang telah ditetapkan sangat pada Bomba, dan jiwa saya

adalah dalam kesusahan.

{6:38} dan saya berkata, Wahai Tuhan, engkau spakest dari dalam

awal penciptaan, walaupun hari pertama, dan saidst itu;

Biar langit dan bumi yang dibuat; dan perkataan Mu yang sempurna

kerja.

{6:39} dan kemudian roh, dan gelap gelita dan senyap

pada setiap bahagian; Bunyi suara lelaki ini tidak lagi

ditubuhkan.

{6:40} maka commandedst engkau cahaya adil kepada melanda

Mu Khazanah, yang kerja Mu mungkin muncul.

{6:41} atas hari kedua engkau madest semangat dari dalam

firmament, dan commandedst ia kepada bahagian yang terbelah, dan untuk

membuat pembahagian yang betwixt air, itu mungkin satu pihak

naik, dan lain-lain kekal di bawah.

{6:42} atas pada hari ketiga engkau menyekatmu daripada arahan yang di

air perlu berkumpul di bahagian ketujuh bumi:

enam pats engkau engkau mengering, dan disimpan, untuk tujuan yang

ini antara yang ditanam Allah dan tilled ini boleh berfungsi (wahai Muhammad).

{6:43} untuk sebaik sahaja perkataan engkau pergi ke kerja adalah

dibuat.

{6:44} untuk serta-merta Jadilah besar dan tidak terhitung banyaknya

buah-buahan, dan keseronokan yang banyak dan divers rasa, dan

bunga berubah warna, dan busuk dari indah

bau: dan ini telah dilakukan pada hari ketiga.

{6:45} atas hari keempat engkau commandedst yang di

matahari akan bersinar, dan bulan memberi cahaya dia, dan bintang-bintang

harus mengikut arahan:

{6:46} dan gapest mereka dengan bayaran untuk melakukan perkhidmatan kepada manusia,

itu adalah dibuat.

{6:47} atas hari kelima engkau saidst kepada yang ketujuh

Bahagian, di mana air berkumpul di bahawa itu harus membawa

sebagainya hidup makhluk, berkebun dan ikan: maka ia datang kepada

Pas.

{6:48} air bisu dan tanpa hidup yang dihadapkan

benda-benda hidup pada ketetapan Allah, bahawa semua orang mungkin memuji engkau kerja-kerja yang menakjubkan.

{6:49} kemudian engkau menyekatmu daripada menentukannya dua makhluk hidup, di

satu engkau calledst paparkan dan Leviathan lain;

{6:50} dan menyekatmu daripada berasingan satu dari yang lain: bagi yang

tujuh bahagian, iaitu di mana air berkumpul

bersama-sama, mungkin tidak akan menjamin kedua-dua mereka.

{6:51} paparkan kepada engkau gapest satu bahagian, yang telah dikeringkan

sehingga hari ketiga, dia harus kekal di bahagian yang sama, mana adalah Bukit-bukau seribu:

{6:52} tetapi kepada Leviathan engkau gapest bahagian Ketujuh,

iaitu yang lembap; dan engkau memelihara dia untuk dilahap daripada

Siapa engkau mengampunkan, dan bila.

{6:53} atas hari keenam engkau gapest: Hai Saalih!

kepada bumi, bahawa sebelum engkau, ia harus melahirkan binatang

lembu, dan perkara-perkara Mirei:

{6:54} dan selepas ini, Adam juga, siapa engkau madest

Tuhan semua makhluk Mu: dia datang kita semua, dan orang-orang

juga siapa engkau engkau memilih.

{6:55} semua ini telah saya bercakap sebelum engkau, Wahai Tuhan,

kerana engkau madest dunia untuk sakes kami

Esdras 715 Laman 2

{6:56} untuk orang lain, yang juga datang Adam,

engkau engkau berkata bahawa mereka adalah apa-apa, tetapi menjadi seperti kepada spittle:

dan engkau banyaknya mereka kepada penurunan ini diibaratkan seperti yang

falleth dari kapal.

{6:57} dan sekarang, Wahai Tuhan, tiba-tiba, heathen ini, yang pernah terkenal sebagai apa-apa, sudah mula menjadi tuan atas kita, dan untuk membaham kita.

{6:58} tetapi kita orang Mu, yang engkau engkau dipanggil Mu lelaki Petuel, engkau hanya dilahirkan, dan Kekasih Mu agar, diberi

ke tangan mereka.

{6:59} jika dunia kini dilakukan untuk sakes kita, mengapa kita tidak memiliki sesuatu pembahagian dunia? berapa lama ini akan bertahan?

{7:1} dan Bilakah saya telah mengakhiri bercakap ini kata-kata, tiada dihantar kepada saya malaikat yang telah dihantar kepada saya malam-malam afore:

{7:2} dan dia berkata kepada saya, sehingga, Esdras, dan mendengar dengan

kata-kata bahawa saya datang untuk memberitahu kamu.

{7:3} dan saya berkata, bercakap, Tuhan saya. Berkata dia kepada

saya, laut terletak di tempat yang luas, bahawa ia mungkin lebih mendalam dan besar.

{7:4} tetapi meletakkan kes itu di pintu masuk yang sempit, dan suka

Sungai;

{7:5} yang kemudian boleh pergi ke laut untuk melihat kepadanya, dan

untuk memerintah ia? Jika dia pergi bukan melalui sempit itu, bagaimana boleh dia

mula meluas ke?

{7:6} ada juga perkara yang lain; Bandar adalah builded, dan

Tetapkan di atas sebuah padang yang luas dan penuh dengan semua perkara yang baik:

{7:7} di pintu masuk yang sempit dan terletak di dalam

tempat yang berbahaya untuk jatuh, seperti seolah-olah terdapat kebakaran pada yang

tangan kanannya dan di sebelah kirimu air yang mendalam:

{7:8} dan satu satunya jalan antara keduanya, walaupun antara api dan air, jadi kecil yang tiada boleh tetapi

Seorang lelaki pergi ke sana sekali.

{7:9} jika bandar ini kini telah diberikan kepada seorang lelaki yang

PUSAKA, jika dia tidak akan lulus bahaya yang terletak di hadapannya,

bagaimana dia boleh menerima warisan ini?

{7:10} dan saya berkata, ia adalah demikian, Tuhan. Berkata dia kepada saya,

Walaupun begitu juga adalah sebahagian Israel.

{7:11} kerana bagi mereka sakes saya membuat dunia: dan

Bilakah Adam derhaka statut saya, maka telah menentukan bahawa

kini dilakukan.

{7:12} maka adalah pintu masuk utama ke dunia ini yang dibuat sempit, penuh kesedihan dan travail: mereka tetapi beberapa dan jahat,

penuh peril, dan sangat menyakitkan.

{7:13} untuk pintu masuk utama ke dunia elder adalah pelbagai dan

pasti dan membawa buah abadi.

{7:14} jika kemudian mereka yang hidup buruh tidak untuk masukkan strait

dan perkara-perkara yang sia-sia, mereka boleh Jangan sekali-kali menerima orang-orang yang akan meletakkan bagi mereka.

{7:15} sekarang oleh itu mengapa disquietest engkau dirimu, melihat

sebenar-benarnya tetapi seorang lelaki corruptible? dan mengapa seni engkau berpindah,

sedangkan Engkaulah tetapi jenazah?

{7:16} Kenapa engkau engkau tidak dipertimbangkan dalam fikiran Mu ini

perkara yang akan datang, bukannya apa yang ada?

{7:17} kemudian menjawab saya dan berkata, Wahai Tuhan yang bearest

peraturan, engkau Engkau jadikan undang-undang Mu, bahawa soleh perlu

mewarisi perkara-perkara ini, tetapi bahawa yang derhaka akan binasa.

{7:18} Walau bagaimanapun soleh akan menderita Selat

perkara-perkara, dan berharap lebar: bagi mereka yang telah melakukan wickedly

telah mengalami perkara strait, dan lagi akan melihat yang meluas.

{7:19} dan dia berkata kepada saya. Terdapat tiada Hakim di atas

Allah, dan tiada seorang pun yang telah memahami di atas Highest dalam.

{7:20} untuk ada ramai yang dibunuh dalam kehidupan ini, kerana

mereka menghina hukum Allah yang ditetapkan sebelum mereka.

{7:21} untuk Tuhan telah diberikan ketetapan strait ke seperti datang, apa yang mereka harus lakukan untuk hidup, apabila mereka datang, dan

apa yang mereka perlu mematuhi untuk mengelakkan hukuman.

{7:22} Walau bagaimanapun mereka tidak taat kepadanya; tetapi

diucapkan terhadap dia, dan bayangkan perkara sia-sia;

{7:23} dan tertipu diri dengan amal-amal jahat yang mereka; dan berkata yang paling tinggi, yang beliau tidak; dan beliau tidak tahu

cara:

{7:24} tetapi undang-undang itu telah mereka Tertindas dan dinafikan beliau

berjanji; dalam undang-undang Nya mereka tidak pernah setia,
dan

telah dijalankan kerja-kerja beliau.

{7:25} dan oleh itu, Esdras, bagi kosong kosong

perkara-perkara, dan untuk sepenuhnya adalah perkara-
perkara yang penuh.

{7:26} mata memandang, masanya akan tiba, yang token ini

yang saya diberitahu engkau akan datang kepada Pas, dan
pengantin perempuan

akan muncul, dan dia datang ke hadapan hendaklah dilihat,
yang kini adalah

ditarik balik daripada bumi.

{7:27} dan sesiapa dihantar dari angkara foresaid

akan melihat keajaiban saya.

{7:28} untuk anakku Isa hendaklah didedahkan dengan orang-
orang yang

dengan dia, dan mereka yang masih boleh bergembira dalam
tempoh empat

ratus tahun.

{7:29} selepas tahun ini hendaklah anakku die Kristus, dan
semua

lelaki yang mempunyai kehidupan.

{7:30} dan dunia akan bertukar menjadi kesunyian lama
tujuh hari, seperti dalam penghakiman bekas: supaya tidak ada
orang
akan kekal.

{7:31} dan selepas tujuh hari dunia, yang belum awaketh
tidak, akan dibangkitkan, dan yang akan mati yang rosak

{7:32} dan bumi akan memulihkan orang-orang yang sedang
tidur di

dia, dan jadi hendaklah debu yang mendiami di berdiam diri,
dan

tempat-tempat rahsia hendaklah menyerahkan roh-roh orang-
orang yang telah dilakukan

kepada mereka.

{7:33} dan paling tinggi akan hadir di atas kerusi

penghakiman, dan kesengsaraan akan meninggalkan dunia, dan
panjang

penderitaan hendaklah mempunyai akhir:

Laman 2 Esdras 716

{7:34} tetapi penghakiman hanya akan kekal, kebenaran
hendaklah berdiri,

dan iman hendaklah lilin kuat:

{7:35} dan kerja-kerja akan diteruskan, dan pahala hendaklah

shewed, dan amal-amal itu hendaklah berkuat kuasa, dan jahat perbuatan hendaklah menanggung tiada peraturan.

{7:36} kemudian berkata saya, Ibrahim berdoa terlebih dahulu bagi pihak

Sodomites, dan Nabi Musa A.s. untuk ayah yang berdosa di dalam

Gurun:

{7:37} Isa dan selepas dia bagi Israel pada zaman Achan:

{7:38} dan Samuel dan David untuk membinasakan: dan

Solomon untuk mereka yang harus datang ke tempat berehat:

{7:39} dan Helias bagi orang-orang yang menerima hujan; dan untuk yang

mati, bahawa dia boleh hidup:

{7:40} dan Ezechias bagi orang-orang di masa

Sennacherib: dan ramai ramai.

{7:41} Walaupun begitu sekarang, melihat rasuah ditanam, dan kekotoran meningkat, dan soleh yang telah berdoa untuk yang derhaka: sebab itu ia tidak akan Jadi sekarang juga?

{7:42} dia menjawab saya, dan berkata, kehidupan sekarang ini bukanlah

akhir di mana kemuliaan banyak mematuhi; oleh itu Adakah mereka

berdoa bagi yang lemah.

{7:43} tetapi hari azab akan akhir zaman ini,
dan awal keabadian untuk akan datang, mana
rasuah adalah masa lalu,

{7:44} intemperance pada penghujungnya, kafir terputus,
soleh adalah berkembang, dan kebenaran muncul.

{7:45} kemudian lelaki tidak akan dapat menyelamatkan dia
iaitu

dimusnahkan, mahupun untuk menindas yang telah mendapat
kemenangan.

{7:46} saya menjawab kemudian dan berkata, ini adalah
pertama saya dan terakhir

berkata, bahawa ia telah lebih baik tidak diberi di bumi
kepada Adam: atau lain, apabila ia telah diberikan kepadanya,
mempunyai

dihalang dia dari kebunnya.

{7:47} untuk keuntungan apa sedang ia untuk lelaki sekarang ini
masa untuk hidup dalam darah haid, dan selepas kematian
untuk mencari

hukuman?

{7:48} Wahai engkau Adam, apa yang engkau engkau
lakukan? bagi walaupun ia

engkau yang berdosa, adalah engkau seni tidak jatuh sematamata, tetapi kita semua

yang datang daripada engkau.

{7:49} untuk keuntungan apa ia kepada kami, jika ada berjanji kami waktu yang abadi, sedangkan kita telah melakukan kerja-kerja yang

membawa maut?

{7:50} dan itu tidak menjanjikan kepada kita harapan untuk kekal,

sedangkan diri kita sendiri sebagai Tempahan jahat dijadikan sia-sia?

{7:51} dan yang tiada akan dibaringkan untuk kita telah mendiami tempat tinggal

Kesihatan dan Keselamatan, manakala kita telah hidup wickedly?

{7:52} dan bahawa kemuliaan yang Maha Tinggi dikekalkan membela mereka yang telah membawa kehidupan yang berhati-hati, sedangkan kami ada

berjalan dalam cara Tempahan zalim semua?

{7:53} dan bahawa harus ada shewed syurga, yang

bersabar, buah-buahan yang pernah, mana Keselamatan dan perubatan,

kerana kita tidak boleh masuk ke dalamnya?

{7:54} (kerana kita telah berjalan di tempat-tempat yang tidak menyenangkan.)

{7:55} dan yang dikecapi oleh mereka yang telah menggunakan pantang akan bersinar di atas bintang-bintang, manakala wajah kita

hendaklah blacker daripada kegelapan?

{7:56} untuk sementara kita hidup dan melakukan zalim, kita dianggap bukan yang kita harus mula menderita selepas kematian.

{7:57} kemudian menjawab beliau saya, dan berkata, inilah yang

keadaan pertempuran, yang lelaki yang lahir atas di bumi akan berjuang;

{7:58} bahawa, jika dia dapat diatasi, beliau akan mengalami seperti engkau

engkau berkata: tetapi jika beliau mendapat kemenangan itu, beliau akan menerima perkara yang yang saya katakan.

{7:59} kerana ini adalah kehidupan pendaftarannya Musa diucapkan kepada pihak

orang semasa beliau tinggal di, berkata, memilih engkau hidup, bahawa engkau

mayest hidup.

{7:60} Walau bagaimanapun mereka percaya tidak dia, dan tidak lagi di

Nabi-Nabi selepas beliau, tiada ataupun saya yang telah bercakap kepada mereka,

{7:61} bahawa tidak perlu ada period tersebut dalam mereka kerosakan, kerana akan menjadi kegembiraan ke atas mereka yang dipujuk untuk

Keselamatan.

{7:62} saya kemudian menjawab, dan berkata, saya tahu, Tuhan, yang dalam

paling tinggi dipanggil lagi Mengasihani, bahawa beliau telah rahmat atas

mereka yang tidak lagi datang ke dunia,

{7:63} dan apabila orang-orang juga yang beralih kepada undang-undang itu;

{7:64} dan bahawa dia adalah pesakit, dan panjang suffereth orang-orang yang

telah berdosa, sebagai makhluk-makhlukNya;

{7:65} dan bahawa dia tidak berjaya, kerana dia sudah bersedia untuk memberi

di mana ia needeth;

{7:66} dan bahawa dia adalah rahmat yang besar, kerana beliau multiplieth

Lebih banyak dan lebih mercies kepada mereka yang hadir, dan yang

dahulu, dan juga kepada mereka yang akan datang.

{7:67} jika beliau tidak akan membiak mercies Nya, dunia akan berterusan dengan mereka yang mewarisi di dalamnya.

{7:68} dan dia pardoneth; Jika beliau tidak begitu beliau

kebaikan, bahawa mereka yang telah melakukan kesalahan-kesalahan mungkin

boleh turun, bahagian thousandth sepuluh lelaki hendaklah tidak

kekal hidup.

{7:69} dan menjadi hakim, jika beliau tidak perlu maafkan mereka

yang sembuh dengan Firman-Nya, dan menghulurkan pelbagai contentions,

{7:70} tiada harus sangat sedikit ditinggalkan peradventure di sebuah

pelbagai yang tidak terkira banyaknya.

{8:1} dan dia menjawab saya, berkata, Maha tinggi telah

menjadikan dunia ini bagi kebanyakan orang, tetapi akhirat bagi sedikit.

{8:2} aku akan memberitahu kamu bandingan apa, Esdras; Sebagai apabila engkau

asket bumi, ia akan berkata kepada kamu, bahawa ia giveth banyak

acuan yang pendaftarannya kapal-kapal yang dialirkan dibuat, tetapi sedikit habuk yang

emas Suci daripada: Walaupun begitu adalah urusan dunia.

Esdras 717 Laman 2

{8:3} ada banyak dicipta, tetapi sedikit hendaklah disimpan.

{8:4} jadi menjawab saya dan berkata, menelan kemudian turun, O saya

jiwa, memahami, dan membaham kebijaksanaan.

{8:5} untuk engkau engkau bersetuju untuk memberi telinga, dan seni yang sanggup

prophecy: untuk engkau engkau tidak lagi ruang daripada hanya untuk hidup.

{8:6} Wahai Tuhan, jika engkau mengalami tidak engkau hamba, yang kita boleh

berdoa sebelum engkau, dan engkau berikan benih kepada hati kami, dan

budaya untuk pemahaman kita, bahawa tiada boleh datang buah-buahan itu;

Bagaimana akan setiap orang hidup iaitu rasuah, yang beareth dalam

tempat seorang lelaki?

{8:7} untuk Engkau sahaja, dan kami semua satu mutu kerja tangan Mu, seperti seperti engkau engkau katakan.

{8:8} untuk Bilakah badan adalah fesyen sekarang di ibu Rahim, dan engkau givest ia ahli, makhluk Mu dipelihara api dan air, dan sembilan bulan dia hasil kerja Mu bersabarlah engkau makhluk yang dicipta dalam dirinya.

{8:9} tetapi itu yang keepeth dan dikekalkan kedua-duanya hendaklah

dipelihara: apabila Suci masa, rahim yang dipelihara delivereth sehingga perkara-perkara yang membesar di dalamnya.

{8:10} untuk engkau engkau diperintahkan keluar dari bahagian-bahagian yang

badan, itulah berkata, daripada payudara, susu diberi, Itulah buah payudara,

{8:11} bahawa perkara yang merupakan fesyen mungkin

dipelihara bagi satu-satu masa, sehingga engkau disposest kepada rahmat-Mu.

{8:12} engkau broughtest ia sehingga dengan engkau soleh, dan nurturedst dalam undang-undang Mu, dan reformedst dengan penghakiman Mu.

{8:13} dan engkau shalt mortify ia sebagai makhluk Mu, dan quicken ia sebagai kerja Mu.

{8:14} jika itu engkau shalt memusnahkan beliau dengan begitu besar buruh adalah fesyen, ia adalah satu perkara yang mudah untuk dapat apa

oleh ketetapan Mu, yang mungkin perkara yang dijadikan akan dikekalkan.

{8:15} kini oleh kerana itu, Tuhan, saya akan bercakap; menyentuh hati manusia di

Agung, engkau knowest terbaik; tetapi menyentuh orang Mu, untuk

kebaikan yang saya minta maaf;

{8:16} dan bagi harta pusaka Mu, bagi yang menyebabkan saya berkabung; dan Israel, yang mana saya berat; dan bagi Jacob, untuk kebaikan saya bermasalah;

{8:17} maka saya akan mula untuk berdoa sebelum engkau untuk

diri saya dan mereka: untuk saya melihat jatuh kita yang kekal di

tanah.

{8:18} tetapi saya telah mendengar kepantasan Hakim yang dijangka datang.

{8:19} itu mendengar suara saya, dan memahami saya

kata-kata, dan saya akan bercakap sebelum engkau. Inilah permulaan

kata-kata Esdras, sebelum dia terangkat: dan saya berkata,

{8:20} Wahai Tuhan, engkau yang dwellest di everlastingness yang beholdest menyelubungi perkara di langit dan di dalam udara;

{8:21} takhta yang terletak inestimable; kemuliaan yang tidak boleh

Perlembangan; hadapannya tuan rumah malaikat berdiri dengan gementar,

{8:22} perkhidmatan yang ada fasih berbahasa angin dan neraka;

perkataan yang adalah benar, dan terus-menerus kata-kata; yang

ketetapan adalah kuat, dan Ordinan takut;

{8:23} yang melihat drieth kedalaman, dan kemarahan

berubah Gunung untuk layu; yang kebenaran

witnesseth:

{8:24} O mendengar dan doa hamba Mu, dan memberi telinga kepada

Petisyen itu makhluk Mu.

{8:25} untuk sementara aku hidup, aku akan bercakap, dan selagi saya mempunyai

memahami saya akan menjawab.

{8:26} O kelihatan tidak atas dosa-dosa Mu orang; tetapi pada mereka yang berkhidmat (wahai Muhammad) dengan sebenarnya.

{8:27} menganggap tidak zalim ciptaan dari heathen, tetapi keinginan orang-orang yang menyimpan testimoni Mu dalam

kesusahan yang menimpa.

{8:28} berfikir tidak atas orang-orang yang telah berjalan feignedly

sebelum engkau: tapi ingat mereka, yang menurut Mu akan mempunyai dikenali takut Mu.

{8:29} biarkan ia tidak akan engkau memusnahkan mereka yang mempunyai

hidup seperti binatang; tetapi melihat kepada mereka yang telah jelas

mengajar engkau undang-undang.

{8:30} mengambil engkau tiada kemarahan pada mereka yang sedang

dianggap lebih buruk daripada binatang; tetapi mereka yang suka

kepercayaan mereka soleh dan kemuliaan Mu.

{8:31} untuk kami dan Datuk nenek kami merana tersebut

penyakit: tetapi kerana kita orang-orang berdosa yang engkau shalt dihubungi

lagi Mengasihani.

{8:32} jika engkau engkau keinginan untuk mempunyai rahmat kepada kami,

engkau shalt dihubungi lagi Mengasihani, kami iaitu yang mempunyai no

kerja-kerja soleh.

{8:33} untuk yang adil, yang mempunyai banyak karya yang baik dibaringkan

dengan (wahai Muhammad), akan keluar dari amal-amal mereka sendiri menerima ganjaran.

{8:34} untuk apa yang manusia, bahawa engkau mengambil shouldest

melakarkan kepadanya? atau Apakah generasi corruptible, yang engkau shouldest akan jadi pahit ke arah itu?

{8:35} kerana sebenarnya mereka tidak ada orang di kalangan mereka yang menjadi

dilahirkan, tetapi beliau telah diuruskan wickedly; dan di kalangan orang yang beriman

tidak ada sesiapa pun yang telah dilakukan amiss.

{8:36} untuk di ini, Wahai Tuhan, engkau soleh dan engkau kebaikan hendaklah diisytiharkan, jika engkau belas kasihan kepada mereka

yang berasa lebih tidak yakin kerja-kerja yang baik.

{8:37} kemudian menjawab beliau saya, dan berkata, beberapa perkara yang engkau

engkau bercakap aright, dan menurut kepada kata-kata Mu itu hendaklah.

{8:38} kerana sesungguhnya saya tidak akan berfikir mengikut kedudukan

mereka yang telah berdosa sebelum meninggal dunia, sebelum Kiamat,

sebelum pemusnahan:

{8:39} tetapi saya akan Raikan kedudukan dalam

bertakwa, dan saya akan ingat juga Haji mereka, dan

Keselamatan itu, dan pahala, yang bagi mereka azab seksa.

Laman 2 Esdras 718

{8:40} seperti kerana saya telah bercakap sekarang, jadi hendaklah ia datang kepada Pas.

{8:41} untuk sebagai husbandman yang soweth banyak benih atas

Tanah, dan planteth pokok-pokok yang banyak, dan lagi satu perkara yang

dicambah baik di musim Nya Suci tidak, sama ada dia semua itu

ditanam mengambil akar: Walaupun begitu, Adakah ia dari mereka yang akan dicambah di

dunia; hendaklah tidak semua dapat diselamatkan.

{8:42} saya menjawab kemudian dan berkata, jika saya telah menemui rahmat, maklumkan kepada

Saya bercakap.

{8:43} seperti seperti benih yang husbandman perisheth, jika ia

datang tidak naik, dan menerima tidak hujan Mu mengikut musim; atau jika

Tiada datang terlalu banyak hujan, dan rasuah ia:

{8:44} Walaupun begitu perisheth lelaki juga, yang ditubuhkan dengan

Mu tangan, dan dipanggil imej kesalahanmu, kerana sebenarnya

seperti kepada-Nya, untuk kebaikan engkau engkau dibuat tiap-tiap sesuatu, dan

diibaratkan beliau kepada benih di husbandman.

{8:45} tidak wroth dengan kami tetapi engkau orang, barang ganti dan

mempunyai rahmat atas kesalahanmu warisan: untuk sebenar-benarnya

penyayang kepada makhluk Mu.

{8:46} kemudian menjawab beliau saya, dan berkata, perkara-perkara yang hadir

sekarang, dan apa yang anda perlu Suci bagi apa-apa yang akan datang.

{8:47} untuk engkau comest jauh pendek yang engkau shouldest boleh

mampu untuk cinta makhluk saya lebih I: tapi aku punya ofttimes

tertarik malam kepada kamu, dan kepada itu, tetapi tidak kepada yang

unrighteous.

{8:48} dalam hal ini juga sebenar-benarnya menarik sebelum yang paling

Tinggi:

{8:49} bahawa engkau engkau terharu dirimu, kerana ia becometh

(wahai Muhammad), dan engkau tidak diadili dirimu layak untuk menjadi

mengagungkan salih.

{8:50} untuk banyak kesengsaraan yang besar hendaklah dilaksanakan kepada mereka yang

dalam masa kedua syurga di dunia, kerana mereka mempunyai berjalan di bangga.

{8:51} tetapi memahami engkau bagi dirimu, dan mencari yang Tasbih seperti menjadi seperti kamu.

{8:52} untuk kepadamu syurga dibuka, tree of life adalah ditanam, masa yang akan datang ini disediakan, plenteousness dibuat

bersedia, sebuah bandar adalah builded, dan rehat yang dibenarkan, Ya, sempurna

kebaikan dan kebijaksanaan.

{8:53} akar kejahatan adalah dimeteraikan dari anda, kelemahan

dan gegat yang bersembunyi dari anda, dan rasuah melarikan diri ke dalam

Neraka lupa:

{8:54} kesedihan-kesedihan diluluskan, dan pada akhirnya adalah shewed yang

Khazanah keabadian.

{8:55} dan oleh itu meminta engkau tiada soalan lebih banyak mengenai pelbagai mereka yang binasa.

{8:56} kerana apabila mereka telah mengambil kebebasan, mereka tertindas di

paling tinggi, fikir cemuhan Nya undang-undang, dan forsook cara Nya.

{8:57} Moreover mereka mempunyai Keberahian turun soleh beliau,

{8:58} dan berkata dalam hati mereka, bahawa ada Tuhan; Ya, dan yang mengetahui mereka mesti mati.

{8:59} untuk sebagai perkara-perkara yang disebutkan di atas shalt menerima anda, jadi

dahaga dan kesakitan telah disediakan untuknya: kerana ia tidak adalah kehendak-Nya

bahawa manusia harus datang ke nought:

{8:60} tetapi mereka yang dicipta telah defiled nama

Beliau yang membuat mereka, dan tidak mengetahui kepada-Nya

yang disediakan hidup untuk mereka.

{8:61} dan oleh itu penghakiman saya kini di tangan.

{8:62} perkara-perkara ini ada saya tidak shewed kepada semua manusia, tetapi

kepada engkau, dan sedikit seperti engkau. Kemudian dijawab saya dan berkata,

{8:63} mata memandang, Wahai Tuhan, sekarang engkau engkau shewed saya di

pelbagai keajaiban, yang engkau mengampunkan mula dilakukan di dalam

buat masa: tapi pukul berapa, engkau engkau tidak shewed saya.

{9:1} dia menjawab saya kemudian, dan berkata, mengukur engkau dalam

masa dengan bersungguh-sungguh dalam dirinya sendiri: dan Bilakah engkau seest sebahagian daripada yang

tanda-tanda masa lalu, saya diberitahu engkau sebelum,

{9:2} kemudian shalt engkau memahami, bahawa ia adalah pihak yang sama

masa, mana yang Highest akan mula untuk melawat dunia

Dia yang dibuat.

{9:3} oleh kerana itu apabila terdapat gempa bumi dilihat dan uproars rakyat di dunia:

{9:4} kemudian shalt engkau juga faham, bahawa yang paling tinggi

diucapkan daripada benda-benda dari hari-hari yang sebelum engkau,

Walaupun dari mula.

{9:5} untuk seperti kerana semua yang dibuat di dunia telah yang

permulaan dan akhir, dan akhir adalah nyata:

{9:6} masa Walaupun begitu juga dari Highest yang telah biasa permulaan yang tertanya-tanya dan kerja-kerja yang kuat, dan akhiran dalam

kesan-kesan dan tanda-tanda.

{9:7} dan setiap orang yang akan disimpan, dan boleh

untuk melarikan diri oleh karya-karya, dan dengan keyakinan, di mana kamu mempunyai

dipercayai,

{9:8} hendaklah dipelihara daripada peril tersebut dan hendaklah

Lihat Keselamatan saya di tanah saya, dan di dalam sempadan saya: bagi saya

telah dikuduskan mereka bagi saya dari awal.

{9:9} maka mereka hendaklah dalam pitiful kes, yang kini mempunyai

didera cara saya: dan mereka yang telah membuang mereka
despitefully syurga seksaan.

{9:10} untuk apa-apa dalam hidup mereka telah menerima
manfaat, dan

belum dikenali saya;

{9:11} dan mereka yang mempunyai hinanya saya undang-
undang, walaupun mereka mempunyai

Namun, kebebasan, dan, apabila lagi tempat taubat adalah
terbuka

kepada mereka, tidak difahami tetapi tertindas

{9:12} sama mesti tahu selepas kematian oleh kesakitan.

{9:13} dan oleh itu Jadilah engkau tidak tertanya-tanya
bagaimana

derhaka akan menerima balasannya, apabila: tetapi tanya
bagaimana

soleh hendaklah disimpan, yang dunia ini, dan untuk siapa
dunia dicipta.

{9:14} kemudian menjawab saya dan berkata,

{9:15} saya telah berkata sebelum ini, dan sekarang bercakap,
dan akan

bercakap itu juga selepas ini, bahawa ada banyak lagi yang

Esdras 719 Laman 2

yang binasa, daripada mereka yang hendaklah disimpan:

{9:16} suka seperti gelombang lebih besar daripada penurunan.

{9:17} dan dia menjawab saya, berkata, seperti sebagai medan,

Jadi adalah juga biji; seperti bunga-bunga, itu adalah warna

juga; seperti pekerja tersebut adalah, itu juga adalah kerja; dan seperti dikatakan Timbalan

husbandman Is sendiri, begitu juga penternakan Nya juga:
untuknya

kali di dunia.

{9:18} dan sekarang Bilakah saya bersedia dunia, iaitu

belum lagi dibuat, bahkan untuk mereka ke syurga yang kini hidup, tidak

diucapkan lelaki terhadap saya.

{9:19} maka setiap satu dipatuhi: tetapi kini adab

daripada mereka yang dicipta di dunia ini yang dibuat

rosak oleh benih berterusan, dan undang-undang yang

tidak dapat dicari menghilangkan diri.

{9:20} jadi saya menganggap dunia, dan, tiba-tiba, Jadilah

bahaya kerana alat-alat yang telah datang ke dalamnya.

{9:21} dan saya nampak, dan terkecuali ia sangat dan masih mengekalkan saya

anggur Kumpulan, dan kilang daripada orang-orang besar.

{9:22} biarlah pelbagai yang binasa itu, yang dilahirkan di sia-sia; dan biarkan saya anggur yang disimpan, dan loji saya; bagi besar

Buruh aku telah sempurna.

{9:23} Walau bagaimanapun, jika engkau mengampunkan terhenti lagi tujuh hari

lagi, (tetapi engkau tidak shalt berpuasa di dalamnya,

{9:24} tetapi pergi ke padang bola bunga, di mana tiada rumah adalah

builed, dan makan hanya bunga bidang; rasa daging tiada, minum arak tidak ada, tetapi makan bunga sahaja;)

{9:25} dan berdoa kepada Highest yang terus-menerus, maka akan saya

datang dan bercakap dengan engkau.

{9:26} jadi saya pergi saya ke medan yang dipanggil

Ardath, suka seperti baginda telah menitahkan saya; dan tiada saya duduk di kalangan

bunga-bunga, dan pula makan herba dari medan, dan daging yang sama berpuas hati saya.

{9:27} selepas tujuh hari saya duduk atas rumput, dan hati saya adalah vexed dalam lingkungan saya, seperti seperti dahulu:

{9:28} dan saya membuka mulut saya, dan mula berbincang sebelum

yang Maha Tinggi, dan berkata,

{9:29} Wahai Tuhan, engkau shewest bahawa dirimu kepada kami, engkau

Wast shewed kepada bapa kita di tengah belantara, di tempat yang

di mana ada orang treadeth, di tempat yang tandus, bila mereka datang

masalah & bidaah.

{9:30} dan engkau spakest yang berkata, mendengar saya, Hai orang Israel; dan

Tandakan kata-kata saya, engkau benih Jacob.

{9:31}, tiba-tiba, saya sow saya undang-undang dalam anda, dan ia hendaklah

membawa buah-buahan dalam kamu, dan kamu hendaklah boleh berbangga di dalamnya selama-lamanya.

{9:32} tetapi bapa kita, yang menerima undang-undang, disimpan

tidak, dan tidak engkau Ordinan: dan walaupun buah-buahan undang-undang Mu pula tidak binasa, tidak boleh, kerana ia adalah thine;

{9:33} lagi mereka yang menerimanya Terpupus, kerana mereka

disimpan tidak perkara itu adalah dicambah di dalamnya.

{9:34} dan, lo, ia ls adat, apabila tanah telah

menerima benih, atau sebuah kapal, laut atau mana-mana kapal daging atau minum,

itu, bahawa yang terbunuh dalam kemalangan dimana ia dicambah atau dicampakkan ke,

{9:35} perkara itu juga yang dicambah, atau dibuang di dalamnya, atau

diterima, binasa dan remaineth tidak dengan kami: tetapi dengan kita

la telah tidak berlaku demikian.

{9:36} untuk kita yang telah menerima hukum binasa oleh dosa, dan hati kami juga yang menerimanya

{9:37} tanpa mengambil kira undang-undang perisheth tidak, tetapi

remaineth berkuat kuasa beliau.

{9:38} dan apabila saya diucapkan perkara-perkara ini di dalam hati saya, saya

menoleh ke belakang dengan lombong, mata, dan atas sebelah kanan saya melihat seorang

wanita, dan, tiba-tiba, dia mourned dan menangis dengan suara yang kuat

suara, dan telah banyak Dukacita di tengah-tengah, dan menanggalkan pakaian telah

sewa, dan dia memiliki Abu atas kepalanya.

{9:39} kemudian membiarkan saya fikiran saya pergi saya berada, dan bertukar

saya kepada dia,

{9:40} dan berkata kepada beliau, sebab itu weepst engkau? Mengapa

Seni engkau begitu Dukacita di fikiran Mu?

{9:41} dan dia berkata kepada saya, Tuan, Izinkan saya sahaja, bahawa saya boleh

bewail diri saya sendiri, dan menambah kepada kesedihan saya, I am sakit berdukacita

dalam fikiran saya, dan sangat rendah.

{9:42} dan saya katakan kepada dia, apa aileth (wahai Muhammad)? beritahu saya.

{9:43} dia berkata kepada saya, saya hamba Mu telah tandus, dan tidak mempunyai anak, walaupun saya mempunyai suami yang tiga puluh tahun,

{9:44} dan tiga puluh tahun itu saya lakukan apa-apa lagi hari dan

malam, dan setiap jam, tetapi buat saya, doa untuk Highest itu.

{9:45} selepas tiga puluh tahun Allah mendengar saya
handmaid Mu,

memandang atas kesengsaraan saya, dianggap masalah saya,
dan memberi

Saya seorang anak: dan saya berasa sangat gembira dia, jadi
suami saya

Selain itu, dan semua jiran-jiran saya: kita memberikan
penghormatan kepada

yang Maha Kuasa.

{9:46} dan saya dipelihara Allah dengan travail besar.

{9:47} jadi apabila beliau meningkat naik, dan datang ke masa
dia

sepatutnya seorang isteri, saya telah membuat suatu pesta.

{10:1} dan ia jadi datang ke lulus, yang apabila anak saya
berusia

memasuki Dewan perkahwinan beliau, beliau pun jatuh dan
meninggal dunia.

{10:2} maka kita semua menggulingkan lampu, dan semua saya

jiran-jiran yang meningkat kepada keselesaan saya: jadi saya
mengambil rehat saya kepada

hari kedua pada waktu malam.

{10:3} dan ia datang untuk lulus, apabila mereka telah semua
tinggalkan untuk

keselesaian saya, akhir aku mungkin tenang; kemudian meningkat saya

malam dan melarikan diri, dan datang hither ke dalam bidang ini, kerana engkau seest.

{10:4} dan saya sekarang bertujuan bukan untuk kembali ke bandar,

tetapi di sini nak, dan kedua-duanya untuk makan dan tidak minum, tetapi terus-menerus

berkabung dan cepat sehingga aku mati.

{10:5} kemudian meninggalkan saya Tafakur yang mana aku berada, dan

diucapkan kepada beliau dalam keadaan marah, berkata,

{10:6} engkau bodoh wanita lebih-lebih lagi orang lain, engkau seest

tidak berkabung kami, dan apa happeneth kepada kami?

Laman 2 Esdras 720

{10:7} bagaimana Sion yang ibu kami penuh semua period, dan banyak yang dilalui, berkabung sangat sakit?

{10:8} dan kini, melihat kita semua berkabung dan sedih, kerana kita

Adakah semua dalam period, engkau Dukacita bagi seorang anak seni?

{10:9} untuk bertanya di bumi, dan dia akan memberitahu kamu, bahawa ia adalah

Dia yang sepatutnya untuk berkabung untuk kejatuhan begitu banyak yang berkembang setelah beliau.

{10:10} untuk keluar beliau datang semua pada yang pertama, dan dia

hendaklah semua yang lain datang dan tiba-tiba, mereka berjalan hampir semua ke dalam

kemusnahan, dan sebilangan besar daripada mereka benar-benar berakar.

{10:11} yang kemudian perlu membuat berkabung lebih banyak daripada dia,

yang telah kehilangan begitu besar pelbagai; dan tidak engkau, seni yang

Maaf tetapi untuk satu?

{10:12} tetapi jika engkau sayest kepada saya, saya merintih bukanlah

seperti bumi, kerana saya telah kehilangan buah saya rahim, yang saya dihadapkan dengan sakit, dan terdedah dengan kesedihan-kesedihan;

{10:13} tetapi bumi tidak begitu: untuk hadir dalam pelbagai

la mengikut kursus ini bumi itu hilang, kerana ia datang:

{10:14} kemudian berkata kepada kamu, suka seperti engkau engkau dibawa

Keluar dengan buruh; Walaupun begitu bumi juga telah diberikan buah dia,

iaitu manusia, sejak awal kepadanya yang dibuat

Beliau.

{10:15} sekarang oleh itu Menyimpan kesedihan Mu kepada dirimu, dan

ingat dengan keberanian yang baik yang telah menimpa engkau.

{10:16} jika engkau shalt mengakui penentuan

Allah akan hanya engkau shalt kedua-duanya menerima anak Mu dalam masa,

dan shalt diberi pujian kalangan wanita.

{10:17} pergi cara Mu kemudian ke bandar ke suami Mu.

{10:18} dan dia berkata kepada saya, bahawa saya tidak akan berbuat: saya akan

tidak pergi ke bandar, tetapi di sini akan aku mati.

{10:19} supaya saya terus bercakap lanjut kepada beliau, dan berkata,

{10:20} Jangan tidak begitu, tetapi perlu bimbingan. oleh saya: Bagaimana

ramai yang terus dari Sion? akan tenang Sehubungan daripada

kesal terhadap Baitulmuqaddis.

{10:21} untuk engkau seest bahawa sanctuary kami diletakkan
bahan buangan,

mazbah kami dipecahkan, kuil kita musnah;

{10:22} psaltery kami diletakkan atas tanah, lagu kami
meletakkan

untuk menutup mulut, kami bergembira berada di
penghujungnya, cahaya kami

candlestick menghulurkan, bahtera daripada perjanjian kami
sukar, kami

perkara-perkara Suci akan defiled, dan nama itulah dipanggil
kami

mencabuli barang hampir: anak-anak kita meletakkan malu,
kami

Imam akan dibakar, Levites kami akan pergi ke dalam
pembuangan, kami

dara adalah defiled, dan ravished isteri-isteri kita; soleh kami

lelaki yang dibawa lari, sedikit orang yang kita musnah, kami
muda

akan dibawa dalam perhambaan, dan orang-orang kuat kami
akan menjadi

lemah;

{10:23} dan, yang paling besar sekali, meterai Sion

kini telah hilang penghormatan beliau; untuk dia dihantar ke tangan

mereka yang membenci kita.

{10:24} dan oleh itu melepaskan Mu period yang besar, dan meletakkan pelbagai kesedihan-kesedihan, yang Maha Kuasa mungkin

penyayang kepada kamu lagi, dan Highest itu hendaklah memberi (wahai Muhammad)

berehat dan meringankan dari buruh Mu.

{10:25} dan ia datang kepada Pas semasa saya bercakap dengan dia,

tiba-tiba, mukanya apabila tiba shined sangat, dan dia

mukanya glistered, supaya saya ialah takut kepadanya, dan mused

apa yang ia mungkin menjadi.

{10:26} dan, tiba-tiba, tiba-tiba dia dibuat pekikan hebat sangat takut: supaya bumi berjabat pada bunyi wanita itu.

{10:27} dan saya melihat, dan, tiba-tiba, kelihatan seorang wanita

kepada saya tiada lagi, tetapi ada sebuah bandar builded, dan yang besar

Tempat shewed sendiri dari asas-asas: kemudian adalah saya takut,

menangis dengan suara yang lantang dan berkata,

{10:28} Apakah Uriel malaikat yang datang kepada saya di yang pertama? kerana beliau telah menyebabkan saya jatuh ke dalam banyak trances,

dan akhir lombong bertukar menjadi rasuah, dan doa saya untuk

menegur.

{10:29} dan seperti yang saya telah bercakap perkataan ini tiba-tiba, dia

datang kepada saya, dan melihat ke atas saya.

{10:30} dan, lo, saya meletakkan sebagai satu yang telah mati, dan

lombong kefahaman ini Diambil daripada saya: dan dia membawa saya oleh

tangan kanan, dan comforted saya,, dan menetapkan saya di atas kaki saya,

dan berkata kepada saya,

{10:31} apa aileth (wahai Muhammad)? dan mengapa seni engkau jadi disquieted?

dan mengapa Mu bermasalah pemahaman, dan pemikiran hati Mu?

{10:32} dan saya berkata, kerana engkau engkau lenyapnya saya, dan

lagi aku menurut kata-kata Mu, dan aku pergi ke padang,
dan, lo, saya telah melihat, dan belum melihat, bahawa saya
tidak mampu untuk

Daftar.

{10:33} dan dia berkata kepada saya, berdiri manfully, dan saya
akan menasihati kamu.

{10:34} kemudian berkata I, Sila cakap atas, Tuhanku,
saya; hanya

meninggalkan saya tidak, kalau-kalau aku mati frustrate
harapan saya.

{10:35} kerana saya telah melihat bahawa saya tahu tidak, dan
mendengar bahawa saya melakukan
tidak tahu.

{10:36} atau rasa saya ditipu, atau jiwa saya dalam mimpi?

{10:37} kini oleh kerana itu aku bermohon kepada engkau
bahawa engkau mengampunkan shew

wawasan ini hamba Mu.

{10:38} beliau menjawab kemudian saya, dan berkata,
mendengar saya, dan saya

hendaklah memaklumkan kepada engkau, dan memberitahu
engkau kerana Engkaulah takut: untuk

Highest yang akan mendedahkan banyak perkara yang rahsia
kepada kamu.

{10:39} dia telah melihat yang cara Mu adalah benar: yang engkau

sorrowest terus bagi orang-orang Mu, dan makest besar merintah untuk Sion.

{10:40} ini oleh kerana itu adalah maksud visi yang engkau akhir-akhir ini sawest:

{10:41} engkau sawest seorang wanita yang berkabung, dan engkau

begannest untuk keselesaan dia:

{10:42} tetapi sekarang seest engkau bandingan seorang wanita tidak

lebih, tetapi tidak muncul kepada kamu sebuah bandar builded.

{10:43} dan Bahawasanya dia memberitahu kamu tentang kematian beliau

Esdras 721 Laman 2

Nak, ini adalah penyelesaian:

{10:44} wanita ini, siapa engkau sawest adalah Sion: dan

sedangkan dia berkata kepada kamu, bahkan dia yang engkau seest sebagai sebuah

Bandar builded,

{10:45} Bahawasanya, saya katakan, dia berkata kepada kamu, bahawa dia telah

telah tiga puluh tahun yang tandus: mereka adalah tiga puluh tahun mana

Jadilah tiada penawaran yang dibuat di.

{10:46} tetapi selepas tiga puluh tahun Solomon builded bandar dan ditawarkan tawaran: dan kemudian terdedah yang tandus seorang anak lelaki.

{10:47} dan Bahawasanya dia memberitahu engkau bahawa beliau dipelihara Allah

dengan buruh: itu adalah kediaman di Baitulmuqaddis.

{10:48} tetapi Bahawasanya dia berkata kepada kamu, bahawa anakku

datang ke Dewan perkahwinan beliau yang terjadi ada yang gagal,

dan meninggal dunia: ini adalah kemusnahan yang datang ke Jerusalem.

{10:49} dan, tiba-tiba, engkau sawest bandingan beliau, dan kerana dia mourned untuk anaknya, engkau begannest untuk keselesaan

Dia: dan perkara-perkara ini yang telah bertembung, ini adalah supaya

dibuka kepada kamu.

{10:50} untuk kini paling tinggi sentiasa melihat bahawa engkau seni Dukacita

unfeignedly, dan sufferest dari segenap hati Mu untuk dia, jadi telah engkau kecerahan kemuliaan beliau, shewed beliau dan comeliness Kecantikan beliau:

{10:51} dan oleh itu aku perintahmu kekal dalam bidang di mana tiada rumah adalah builded:

{10:52} kerana saya tahu bahawa yang Highest akan shew ini kepada

(wahai Muhammad).

{10:53} oleh kerana itu saya telah menitahkan kamu untuk pergi ke medan,

di mana tidak ada asas bagi mana-mana bangunan ini.

{10:54} untuk di tempat mana yang Highest beginneth untuk Shew beliau city, boleh ada bangunan lelaki tidak akan dapat berdiri.

{10:55} dan oleh itu janganlah engkau takut, Biar tidak Mu hati yang boleh

affrighted, tetapi pergi cara Mu, dan melihat sendiri keindahan dan

kehebatan dalam seberapa banyak mata Mu akan dapat

Lihat:

{10:56} dan kemudian shalt engkau mendengar sebanyak telinga Mu

boleh memahami.

{10:57} untuk engkau seni yang dikurniakan ke atas ramai yang lain, dan seni

dipanggil dengan Highest; dan Adakah begitu tetapi sedikit.

{10:58} tetapi morrow pada waktu malam yang engkau shalt kekal di sini;

{10:59} dan jadi hendaklah shew tertinggi visi (wahai Muhammad) di dalam

perkara-perkara yang tinggi, yang Maha tinggi akan lakukan kepada mereka yang

bagimu atas bumi hari yang lepas. Jadi saya tidur malam itu dan satu lagi, suka seperti baginda telah menitahkan saya.

{11:1} kemudian melihat aku dalam mimpi, dan, tiba-tiba, ada datang

dari Laut an eagle, yang mempunyai dua belas sayap burung, dan Ketua-Ketua tiga.

{11:2} dan saya melihat, dan, tiba-tiba, beliau mengembangkan sayapnya ke atas

Semua di bumi, dan semua angin dingin yang bertiup pada dia, dan

telah berkumpul bersama-sama.

{11:3} dan saya beheld, dan daripada bulu dia tiada bertambah

bulu lain bertentangan; dan mereka menjadi sedikit bulu dan kecil.

{11:4} tetapi kepala beliau telah di rest: Ketua di tengah-tengah adalah lebih besar daripada yang lain, namun berehat dengan residu.

{11:5} Moreover I beheld, dan, lo, eagle diterbangkan dengan dia

bulu, dan memerintah atas bumi, dan ke atas mereka yang dwelt

di dalamnya.

{11:6} dan saya melihat bahawa semua perkara di bawah syurga adalah

tertakluk kepada dia, dan tidak diucapkan lelaki terhadapnya, tidak, tidak ada seorang pun

mahluk atas bumi.

{11:7} dan saya beheld, dan, lo, eagle bangkit atas dia

Talon, dan diucapkan kepada beliau bulu, berkata,

{11:8} watch tidak semuanya sekaligus: tidur setiap orang dalam sendiri

tempat, dan menonton kursus:

{11:9} tetapi membiarkan kepala dikekalkan untuk lepas.

{11:10} dan saya beheld, dan, lo, suara pergi tidak keluar daripada

kepala dia, tetapi dari tengah-tengah dia badan.

{11:11} dan saya bernombor bulu dia bertentangan, dan, tiba-tiba, Terdapat lapan daripada mereka.

{11:12} dan saya melihat, dan, tiba-tiba, di sebelah kanan tiada timbul satu bulu, dan memerintah ke atas semua bumi;

{11:13} maka ia adalah, yang apabila ia memerintah, akhir datang, dan tempat yang daripadanya muncul tiada lagi: oleh itu seterusnya

Berikutan berdiri sehingga. dan memerintah, dan mempunyai masa yang hebat;

{11:14} dan ia berlaku, itu Bilakah ia memerintah, akhir

Selain itu, ia datang seperti sebagai yang pertama, jadi ia kelihatan tidak ada lagi.

{11:15} kemudian datang tiada suara kepada itu, dan berkata,

{11:16} mendengar engkau yang engkau ditanggung memerintah bumi jadi

panjang: ini saya katakan kepada kamu, sebelum engkau beginnest muncul tiada

banyak lagi,

{11:17} tiada hendaklah tiada selepas engkau mencapai kepada masa Mu,

tidak kepada separuh daripadanya.

{11:18} kemudian timbul ketiga, hingga memerintah sebagai yang lain

sebelum ini, dan tidak ada lagi muncul juga.

{11:19} jadi pergi ia dengan semua saki-baki satu demi satu, seperti yang setiap satu memerintah, dan kemudian muncul tidak ada lagi.

{11:20} maka saya beheld, dan, lo, berada dalam proses masa yang

bulu yang diikuti yang berdiri atas sebelah kanan, bahawa mereka

mungkin memerintah juga; dan beberapa daripada mereka memerintah, tetapi dalam masa yang

mereka muncul tiada lagi:

{11:21} untuk sebahagian daripada mereka telah ditubuhkan, tetapi memerintah tidak.

{11:22} selepas ini saya melihat, dan, tiba-tiba, dua belas yang bulu yang muncul lagi, mahupun bulu sedikit ini dua:

{11:23} dan Jadilah tiada lagi atas badan eagle's,

tetapi Ketua-Ketua tiga yang berkepentingan, dan enam sayap kecil.

{11:24} kemudian menyaksikan saya juga bahawa dua sedikit bulu dibahagikan

diri dari enam, dan kekal di bawah Ketua yang adalah atas sebelah kanan: bagi empat terus di tempat mereka.

Laman 2 Esdras 722

{11:25} dan saya beheld, dan, lo, bulu ini yang telah di bawah Teraju fikir untuk menyediakan diri mereka sendiri dan perlu di peraturan.

{11:26} dan saya beheld, dan, lo, Jadilah satu set up, tetapi sejurus ia muncul tidak ada lagi.

{11:27} dan kedua adalah lebih cepat daripada yang pertama.

{11:28} dan saya beheld, dan, lo, kedua-dua yang kekal terfikir juga dalam diri mereka untuk memerintah:

{11:29} dan apabila mereka berfikir, tiba-tiba, tiada awaked salah seorang Ketua yang telah di lain, iaitu ia yang berada di dalam

tengah-tengah; untuk itu adalah lebih besar daripada dua kepala lain.

{11:30} dan kemudian saya melihat bahawa dua kepala lain telah

menyertai dengannya.

{11:31} dan, tiba-tiba, kepala telah berubah dengan mereka yang

yang dengannya, dan pula memakan bulu ini dua di bawah Teraju

yang akan memerintah.

{11:32} tetapi kepala ini meletakkan seluruh bumi dalam ketakutan, dan terdedah

peraturan di dalamnya ke atas semua pihak yang dwelt atas bumi dengan banyak

penindasan; dan ia tidak mempunyai Tadbir Urus dunia lebih banyak

daripada semua sayap yang diguna pakai.

{11:33} dan selepas ini saya beheld, dan, lo, Ketua itu adalah di tengah-tengah tiba-tiba muncul lagi, seperti sebagai sayap.

{11:34} tetapi tiada kekal kedua-dua mengetuai, yang juga di seperti jenis yang memerintah atas bumi, dan ke atas orang-orang yang dwelt

di dalamnya.

{11:35} dan saya beheld, dan, lo, kepala atas sebelah kanan sampingan dilahap ia yang atas sebelah kiri.

{11:36} maka saya mengetuai satu suara yang berkata kepada saya, lihat

sebelum engkau, dan mempertimbangkan perkara yang engkau seest.

{11:37} dan saya beheld, dan lo, seolah-olah singa mengaum dikejar daripada kayu: dan saya melihat bahawa dia dihantar seorang lelaki

suara kepada Helang tersebut, dan berkata,

{11:38} mendengar engkau, aku akan bercakap dengan engkau, dan Highest dalam

akan berkata kepada kamu,

{11:39} seni tidak engkau ia yang remainest binatang-binatang yang empat,

yang saya buat untuk memerintah dalam dunia saya, yang akhir mereka

times mungkin datang melalui mereka?

{11:40} dan keempat datang, dan mengatasi semua binatang yang telah lepas, dan mempunyai kuasa ke atas dunia dengan hebat

fearfulness, dan Kompas seluruh bumi dengan

penindasan lebih zalim; dan sekian lama masa dwelt dia di bumi sumpahmu.

{11:41} untuk bumi engkau engkau tidak dinilai dengan kebenaran.

{11:42} untuk engkau engkau menderita dengan meek, engkau engkau menyakiti

peaceable, engkau engkau suka berdusta, dan musnah dalam tempat tinggal mereka yang dihadapkan buah-buahan, dan engkau membuang

ke dinding seperti pula engkau tiada mudarat.

{11:43} itu adalah berniaga salah engkau yang datang kepada Highest tersebut, dan kebanggaan Mu kepada Maha Kuasa.

{11:44} tertinggi ini juga telah dilihat yang sombong masa, dan, tiba-tiba, mereka akan berakhir, dan bahawa beliau adalah

dipenuhi.

{11:45} dan oleh itu muncul lagi, engkau helang, mahupun sayap Mu dahsyat, mahupun bulu Mu zalim mahupun Mu Ketua-Ketua yang berniat jahat, atau kuku merosakkan Mu, mahupun semua badan Mu sia-sia:

{11:46} bahawa di bumi mungkin lebih segar, dan mungkin kembali, sedang dihantar dari Mu keganasan, dan bahawa dia mungkin

harapan untuk penghakiman dan rahmat Nya yang menciptanya.

{12:1} dan ia datang, pelancong sementara diucapkan singa ini

kata-kata kepada eagle, saya nampak,

{12:2} dan, tiba-tiba, kepala yang kekal dan empat

sayap muncul lagi, dan kedua-dua pergi kepada itu dan menetapkan

diri mereka sendiri sehingga pemerintahan, dan syarikat mereka adalah kecil, dan

mengisi kegemparan.

{12:3} dan saya melihat, dan, tiba-tiba, mereka muncul tidak ada lagi,

seluruh badan eagle dibakar supaya bumi

dalam ketakutan yang hebat: maka awaked saya keluar daripada masalah dan

berkhayal fikiran saya, dan dari rasa takut yang hebat, dan berkata kepada saya

roh,

{12:4} Lo, ini engkau engkau lakukan kepada saya, kerana engkau

searchest keluar cara Highest itu.

{12:5} Lo, namun Adakah saya letih dalam fikiran saya, dan sangat lemah dalam

semangat saya; dan sedikit kekuatan yang ada pada saya, untuk takut besar

wherewith saya telah menghidap malam ini.

Oleh kerana itu {12:6} akan saya sekarang bermohon kepada Highest, bahawa dia

akan selesai saya kepada akhir.

{12:7} dan saya berkata, Tuhan yang bearest peraturan, jika saya telah menemui

rahmat sebelum sisi engkau, dan jika saya am luarbiasa dengan engkau sebelum

yang lain, dan jika doa saya memang akan datang sebelum mu muka;

{12:8} selesai saya kemudian, dan shew saya hamba Mu ini Pentafsiran dan perbezaan Dataran wawasan ini takut, bahawa engkau mayest sempurna selesa jiwa saya.

{12:9} untuk engkau engkau dihakimi saya layak shew saya di lepas times.

{12:10} dan dia berkata kepada saya, ini adalah tafsiran

Visi:

{12:11} eagle, siapa engkau sawest yang datang dari dalam laut, ialah kerajaan yang dapat dilihat pada visi Mu saudara Daniel.

{12:12} tetapi ia adalah tidak keagungan Allah, oleh itu kini, saya mengaku ia kepada kamu.

{12:13} mata memandang, hari-hari akan datang, yang tiada akan meningkat

sehingga Kerajaan atas bumi, dan ia hendaklah takut lebih-lebih lagi dalam

Kerajaan yang sebelum itu.

{12:14} dalam yang sama hendaklah Raja-Raja dua belas memerintah, satu demi satu

satu lagi:

{12:15} pendaftarannya kedua hendaklah mula memerintah, dan

hendaklah mempunyai masa yang lebih banyak daripada mana-mana dua belas itu.

{12:16} dan ini dilakukan dalam dua belas sayap menandakan, yang engkau

sawest.

Esdras 723 Laman 2

{12:17} untuk suara yang engkau heardest bercakap, dan yang engkau sawest tidak untuk keluar dari kepala tetapi dari dalam

tengah badan daripadanya, ini adalah tafsiran:

{12:18} bahawa selepas bermulanya kerajaan itu tiada akan timbul strivings besar, dan ia akan berdiri dalam bahaya gagal:

Walau bagaimanapun ia hendaklah tidak kemudian jatuh, tetapi hendaklah dipulihkan semula

permulaan Nya.

{12:19} dan Bahawasanya engkau sawest lapan kecil di bawah bulu melekat sayapnya, ini adalah tafsiran:

{12:20} bahawa dalam dirinya terdapat hendaklah timbul lapan pusat pameran, yang

times akan tetapi kecil dan swift tahun mereka.

{12:21} dan dua daripada mereka akan binasa, masa tengah menghampiri: empat akan disimpan sehingga akhir mereka mula

pendekatan: tetapi dua hendaklah disimpan kepada akhir.

{12:22} dan Bahawasanya engkau sawest Ketua-Ketua tiga berehat, ini

adalah tafsiran:

{12:23} dalam hari hendaklah meningkatkan Maha tinggi sehingga tiga

Kerajaan, dan memperbaharui banyak perkara di dalamnya, dan mereka hendaklah

mempunyai kuasa pemerintahan di bumi,

{12:24} dan orang-orang yang mereka kekal di dalamnya, dengan banyak

penindasan, lebih-lebih lagi orang-orang yang sebelum mereka:
maka

mereka dipanggil Ketua eagle.

{12:25} ini adalah mereka yang akan mencapai Nya

pencerobohan, dan bahawa akan selesai akhir terakhir beliau.

{12:26} dan Bahawasanya engkau sawest yang kepala besar

muncul lagi, ia signifieth bahawa salah seorang daripada
mereka akan mati

atas katil, dan lagi dengan kesakitan.

{12:27} untuk kedua-dua yang kekal hendaklah dibunuh dengan
yang

pedang.

{12:28} untuk pedang yang akan membaham yang lain:

tetapi akhirnya yang akan beliau jatuh melalui pedang sendiri.

{12:29} dan Bahawasanya engkau sawest dua bulu di bawah ini

sayap yang lurus atas kepala yang di sebelah kanan;

{12:30} ia signifieth bahawa ini adalah mereka yang Highest
dalam

telah disimpan kepada akhir mereka: ini adalah syarikat kecil
dan penuh

masalah, kerana engkau sawest.

{12:31} dan singa, siapa engkau sawest bangun daripada

dalam kayu, gemuruh dan bercakap kepada helang, dan demi dia untuk unrighteousness beliau dengan semua kata-kata yang engkau mendengar;

{12:32} ini adalah anointed, yang Highest yang telah disimpan kepada mereka dan kepada kesesatan mereka kepada akhir: dia hendaklah

reprove mereka, dan hendaklah upbraid mereka dengan kekejaman mereka.

{12:33} untuk beliau Mahukah mereka sebelum dia hidup-hidup di

penghakiman, dan hendaklah rebuke mereka, dan betulkan mereka.

{12:34} untuk seluruh kaumku hendaklah Beliau menyerahkan dengan

rahmat, orang-orang yang telah ditekan atas sempadan saya, dan

dia akan membuat mereka bahagia sehingga kedatangan hari penghakiman, pendaftarannya, saya telah bercakap kepada kamu daripada yang di

awal.

{12:35} inilah impian yang engkau sawest, dan ini adalah tafsiran.

{12:36} engkau hanya engkau telah bertemu untuk mengetahui rahsia ini

Highest.

{12:37} itu menulis semua perkara ini bahawa engkau engkau dilihat dalam sebuah buku, dan menyembunyikan mereka:

{12:38} dan mengajar mereka untuk bijak rakyat, yang hati Engkau knowest boleh memahami dan simpan rahsia.

{12:39} tetapi tunggu engkau di sini dirimu Namun tujuh hari lagi,

bahawa ia mungkin shewed (wahai Muhammad), sekalipun ia please dalam

Tertinggi untuk mengisytiharkan kepada kamu. Dan dengan itu dia pergi cara beliau.

{12:40} dan ia datang untuk lulus, apabila semua orang melihat bahawa

tujuh hari yang lepas, dan saya tidak datang lagi ke bandar, mereka mengumpulkan mereka yang secara keseluruhannya, daripada sekurang-kurangnya kepada yang

besar, dan datang kepada saya, dan berkata,

{12:41} apa telah kita tersinggung (wahai Muhammad)? dan kejahatan apa yang telah

kita lakukan terhadap engkau, bahawa engkau forsakest kami,
dan sittest di sini

di tempat ini?

{12:42} untuk semua Nabi engkau sahaja seni meninggalkan
kita, sebagai seorang

kelompok yang vintaj, dan sebagai lilin di tempat yang gelap,
dan sebagai

Syurga atau kapal yang dipelihara dari taufan itu.

{12:43} tidak kesan buruk yang akan datang kepada kita
mencukupi?

{12:44} jika engkau shalt meninggalkan kita, berapa banyak
lebih baik sudah

telah bagi kita, jika kita juga telah dirakam tengah-tengah Sion?

{12:45} kerana kita tidak lebih baik daripada mereka yang
meninggal dunia di sana.

Dan mereka menangis dengan suara yang lantang. Kemudian
menjawab saya mereka,

dan berkata,

{12:46} menjadi keselesaan baik, Hai orang Israel; dan tidak
berat,

engkau rumah dari Jacob:

{12:47} untuk the tertinggi telah anda dalam mengingati, dan

Maha Suci tidak lupa anda dalam godaan.

{12:48} untuk saya, saya telah tidak putuslah, tidak saya berlepas dari anda: tetapi saya datang ke tempat ini, untuk berdoa

ketandusan dari Sion, dan bahawa saya mungkin mencari rahmat bagi yang

rendah harta pusaka anda sanctuary.

{12:49} dan cara anda sekarang pergi rumah setiap manusia, dan selepas

hari ini aku akan datang kepadamu.

{12:50} jadi rakyat pergi jalan mereka ke bandar, seperti sebagai

Saya perintahkan kepada mereka:

{12:51} tetapi saya kekal masih dalam bidang tujuh hari, sebagai yang

malaikat yang diperintahkan saya; dan pula makan hanya pada hari-hari yang

bunga dari medan, dan saya daging herba

{13:1} dan ia datang selepas tujuh hari, saya bermimpi yang mimpi malam:

{13:2} dan, lo, tiada timbul angin dari laut, ia berpindah semua gelombang daripadanya.

{13:3} saya beheld dan, lo, manusia waxed kukuh dengan

beribu-ribu Syurga: dan apabila dia dihidupkan Nya mukanya kelihatan, semua perkara-perkara trembled yang telah dilihat di bawah beliau.

Laman 2 Esdras 724

{13:4} dan whensoever suara pergi keluar dari mulutnya, Semua mereka dibakar bahawa mendengar suaranya, seperti seperti faileth bumi

Bilakah ia feeleth neraka.

{13:5} dan selepas ini saya beheld, dan, lo, tiada adalah dikumpul

bersama-sama pelbagai lelaki, dari nombor, daripada empat angin syurga, untuk menundukkan lelaki itu yang datang daripada pihak

laut

{13:6} tetapi saya beheld, dan, lo, beliau telah graven dirinya yang hebat

gunung, dan diterbangkan ke atasnya.

{13:7} tetapi saya telah melihat Wilayah atau tempat whereout Bukit adalah graven, dan saya tidak boleh.

{13:8} dan selepas ini saya beheld, dan, lo, Semua mereka yang

telah berkumpul bersama-sama untuk menundukkan beliau
telah sakit takut, dan

Namun perjuangan durst.

{13:9} dan, lo, kerana dia melihat keganasan pelbagai
itu datang, dia diangkat sehingga tangannya, mahupun
memegang pedang, mahupun

apa-apa Suratcara perang:

{13:10} tetapi hanya saya melihat bahawa dia dihantar keluar
dari mulutnya kerana ia

telah letupan kebakaran, dan daripada bibirnya nafas flaming,
dan keluar dari lidah beliau beliau mengusir sparks dan
tempests.

{13:11} dan mereka adalah semua bercampur-campur bersama-
sama; dari

kebakaran, nafas flaming dan taufan besar; dan jatuh dengan

keganasan atas pelbagai yang disediakan untuk melawan,

dan dibakar mereka sehingga setiap satu, jadi bahawa apabila
tiba di Lapangan

pelbagai yang tidak terhitung banyaknya ini adalah untuk
dilihat, tetapi

hanya habuk dan bau asap: apabila saya melihat ini saya tidak
takut.

{13:12} selepas itu menyaksikan saya lelaki sama turun dari

gunung, dan meminta kepada-Nya yang lain peaceable
Pelbagai.

{13:13} dan datanglah orang banyak kepadanya,
pendaftarannya

ada yang gembira, sesetengah telah menyesal, dan sebahagian
daripada mereka telah

terikat, dan lain-lain yang ada membawa mereka yang
ditawarkan:

kemudian adalah saya sakit melalui ketakutan yang hebat, dan
saya awaked, dan berkata,

{13:14} engkau engkau shewed hamba Mu ini keajaiban
dari awal, dan engkau dikira saya layak yang engkau
shouldest menerima doa saya:

{13:15} Shew saya sekarang lagi tafsiran mimpi ini.

{13:16} untuk kerana saya hamil dalam lombong memahami,
woe

kepada mereka yang boleh ditinggalkan dalam hari-hari dan
banyak lagi

kecelakaan kepada mereka yang tidak ketinggalan!

{13:17} untuk mereka yang ditinggalkan tidak berada dalam
darah haid.

{13:18} kini memahami saya perkara-perkara yang akan
dibaringkan di

hari kedua, yang akan berlaku kepada mereka, dan kepada orang-orang

yang ketinggalan.

{13:19} oleh itu adalah mereka yang datang ke dalam bencana yang besar dan

banyak keperluan, seperti seperti mengisytiharkan impian ini.

{13:20} lagi Adakah ia lebih mudah untuk dia yang dalam bahaya datang

kepada perkara-perkara ini, daripada untuk meninggal dunia sebagai awan daripada yang

dunia, dan tidak mahu lihat perkara-perkara yang berlaku dalam hari yang lepas.

Dan beliau menjawab kepada saya, dan berkata,

{13:21} tafsiran wawasan akan aku shew (wahai Muhammad),

dan saya akan membuka kepada kamu satu perkara yang engkau engkau dikehendaki.

{13:22} sedangkan engkau engkau bercakap daripada mereka yang dibiarkan

di belakang, ini adalah tafsiran:

{13:23} itu akan bertahan dalam bahaya kerana masa telah disimpan sendiri: mereka yang akan jatuh ke dalam bahaya seperti

mempunyai kerja-kerja, dan kepercayaan terhadap yang Maha Kuasa.

{13:24} tahu ini oleh kerana itu, bahawa mereka yang ditinggalkan

di sebalik akan lebih diberkati daripada mereka yang akan mati.

{13:25} inilah makna visi: sedangkan engkau

sawest seorang lelaki yang datang tengah-tengah laut:

{13:26} begitu juga dia siapa Tuhan Highest yang telah disimpan musim besar, yang hendaklah menyerahkan beliau sendiri makhluk: dan dia hendaklah memerintahkan mereka yang ketinggalan.

{13:27} dan Bahawasanya engkau sawest, yang keluar daripada mulutnya

Datanglah sebagai letupan Angin, api, dan ribut;

{13:28} dan dia memegang pedang, mahupun mana-mana

peralatan perang, tetapi bahawa yang tergesa-gesa dalam Nya dimusnahkan

pelbagai keseluruhan yang datang untuk menundukkan kepadanya; Inilah yang

tafsiran:

{13:29} mata memandang, hari-hari datang, bila akan yang Maha Tinggi

mula membebaskan mereka yang di atas bumi.

{13:30} dan dia akan datang kepada kejutan daripada mereka mereka yang kekal di bumi.

{13:31} dan satu hendaklah bertanggungjawab untuk memerangi lain,

salah satu bandar terhadap yang lain, satu tempat terhadap satu sama lain,

orang lain, dan alam yang satu terhadap yang lain.

{13:32} dan masa yang hendaklah apabila perkara-perkara ini hendaklah

datang ke lulus, dan tanda-tanda akan berlaku yang saya shewed

(wahai Muhammad) sebelum ini, dan kemudian anakku diisytiharkan, mana engkau

sawest sebagai seorang lelaki yang naik.

{13:33} dan apabila semua orang mendengar suaranya, tiap-tiap

manusia akan di tinggalkan tanah sendiri pertempuran mereka mempunyai satu

terhadap yang lain.

{13:34} dan pelbagai yang tidak terkira banyaknya hendaklah dikumpul

bersama-sama, seperti yang engkau sawest mereka, sanggup datang, dan ke

mengatasi masalah dia dengan melawan.

{13:35} tetapi dia hendaklah berdiri di atas bahagian atas Sion gunung.

{13:36} Sion dan akan datang, dan hendaklah shewed kepada semua

lelaki, yang bersedia dan builded, seperti yang engkau sawest Bukit

graven tanpa tangan.

{13:37} dan ini anak saya akan rebuke derhaka

ciptaan Pertubuhan Bangsa-bangsa tersebut, yang mereka hidup derhaka

jatuh ke dalam taufan;

{13:38} dan akan meletakkan sebelum mereka pemikiran mereka jahat, dan

seksaan-seksaan wherewith mereka akan mula kemudian,

yang boleh seperti kepada api menyala: dan dia akan memusnahkan mereka

tanpa tenaga kerja oleh undang-undang yang seperti kepada saya.

{13:39} dan manakala engkau sawest yang Gieco mengumpulkan

pelbagai peacable yang lain kepada-Nya;

{13:40} mereka adalah puak sepuluh, yang telah dibawa lari banduan keluar dari tanah mereka sendiri pada zaman Osea Raja,

Siapa Salmanasar Raja Assyria mendahului dari kurungan, dan

Esdras 725 Laman 2

Beliau dibawa mereka atas air, dan jadi datang mereka ke dalam

satu lagi tanah.

{13:41} tetapi mereka mengambil nasihat ini sesama sendiri,

bahawa mereka akan meninggalkan pelbagai heathen ini, dan pergi

sebagainya ke dalam sebuah negara yang satu, di mana tidak pernah manusia dwelt,

{13:42} bahawa mereka mungkin tiada tetap undang-undang mereka, yang

mereka tidak pernah disimpan di tanah mereka sendiri.

{13:43} dan mereka masuk ke dalam Sungai Euphrates oleh sempit di

tempat di Sungai.

{13:44} untuk paling tinggi maka shewed tanda-tanda untuk mereka,

dan memegang masih banjir, sehingga mereka telah berlalu ke atas.

{13:45} untuk melalui negara itu adalah cara terbaik untuk pergi, iaitu daripada satu setengah tahun: dan rantau sama dipanggil Arsareth.

{13:46} maka dwelt mereka tiada sehingga masa yang kedua; dan

kini apabila, mereka akan mula akan datang,

{13:47} the tertinggi akan tinggal springs Sungai

sekali lagi, bahawa mereka boleh pergi: oleh itu sawest engkau yang

pelbagai dengan ketenangan.

{13:48} tetapi orang-orang yang akan mninggalkan rakyat Mu akan

mereka yang ditemui dalam sempadan saya.

{13:49} sekarang Bilakah beliau destroyeth pelbagai pihak

negara-negara yang akan berkumpul bersama-sama, dia akan membela kaumnya

yang kekal.

{13:50} dan kemudian hendaklah dia shew mereka tertanya-tanya yang besar.

{13:51} kemudian berkata aku, Wahai Tuhan yang bearest peraturan, shew saya

ini: sebab itu saya melihat lelaki itu datang dari dalam tengah-tengah laut?

{13:52} dan dia berkata kepada saya, seperti yang engkau canst kedua-duanya

mencari atau mengetahui perkara-perkara yang berada di dalam laut:

Walaupun begitu tidak ada orang atas bumi boleh melihat anakku, atau orang-orang yang boleh

dengannya, tetapi di waktu siang.

{13:53} ini adalah tafsiran mimpi yang engkau

sawest, dan di mana engkau hanya seni di sini diringankan.

{13:54} untuk engkau engkau lenyapnya cara kesalahanmu, dan digunakan ketekunan Mu kepada undang-undang saya, dan meminta ia.

{13:55} hidup engkau engkau engkau diperintahkan dalam kebijaksanaan, dan engkau

dipanggil memahami ibu Mu.

{13:56} dan oleh itu mempunyai saya shewed (wahai Muhammad) Khazanah

Highest dalam: selepas tiga hari lain saya akan bercakap perkara-perkara lain

kepada kamu, dan mengisytiharkan kepada kamu Perkasa dan wondrous

perkara-perkara.

{13:57} kemudian pergi saya keluar ke medan, memberi pujian dan

Terima kasih sangat kepada Maha tinggi kerana keajaiban Nya yang beliau lakukan dalam masa;

{13:58} dan kerana dia governeth yang sama, dan apa-apa perkara-perkara seperti kejatuhan dalam musim mereka: dan tiada saya duduk tiga hari.

{14:1} dan ia datang selepas hari ketiga, saya duduk di bawah an oak, dan, tiba-tiba, ada datang suara keluar dari Semak terhadap saya, dan berkata, Esdras, Esdras.

{14:2} dan saya berkata, di sini saya, Tuhan dan saya berdiri atas

kaki saya.

{14:3} kemudian berkata beliau kepada saya, dalam semak saya jelas

mendedahkan diri kepada Musa, dan bercakap dengan dia, apabila saya

orang-orang yang berkhidmat di Mesir:

{14:4} dan saya menghantar beliau dan membawa umat saya keluar dari Mesir,

dan membawanya sehingga Portaria di mana aku memegang Nya oleh saya

musim yang panjang,

{14:5} dan memberitahunya banyak perkara-perkara yang menakjubkan, dan shewed

Dia rahsia masa dan akhir; dan diperintahkan

Ooi, dengan menyatakan,

{14:6} perkataan ini shalt engkau mengisytiharkan, dan shalt engkau sembunyikan.

{14:7} dan sekarang saya katakan kepada kamu,

{14:8} bahawa engkau meletakkan dalam hati Mu tanda-tanda yang saya ada

shewed, dan mimpi-mimpi yang engkau engkau melihat, dan tafsiran yang engkau mendengar:

{14:9} untuk engkau shalt pemmpin dari semua, dan dari selepas itu engkau shalt kekal dengan anak saya, dan dengan seperti

menjadi seperti engkau, sehingga zaman akan berakhir.

{14:10} untuk dunia telah kehilangan mudanya, dan masa mula lilin lama.

{14:11} untuk dunia terbahagi kepada dua belas bahagian, dan Bahagian-bahagian yang sepuluh itu sudah hilang, dan separuh daripada satu persepuluh bahagian:

{14:12} dan tiada remaineth yang lebih selepas separuh Bahagian kesepuluh.

{14:13} sekarang oleh itu menetapkan rumah Mu dalam perintah, dan

reprove engkau orang, keselesaan itu daripada mereka yang berada dalam kesusahan,

dan sekarang kafir rasuah,

{14:14} biarkan pergi dari engkau pemikiran jenazah, membuang dalam

meletakkan seseorang lelaki, off sekarang sifat lemah,

{14:15} dan ketepikan di fikiran bahawa berat Tempahan

kepada kamu, dan haste engkau untuk melarikan diri dari masa-masa ini.

{14:16} untuk lagi besar angkara daripada orang-orang yang engkau engkau

dilihat berlaku hendaklah dilakukan selepas ini.

{14:17} untuk melihat berapa banyak dunia akan menjadi lebih lemah

melalui usia, banyak lagi akan meningkat angkara atas

mereka bahawa mereka kekal di dalamnya.

{14:18} untuk masa yang melarikan diri jauh, dan pajak gadai adalah sukar

di tangan: sekarang hasteth wawasan akan datang, yang engkau engkau

dilihat.

{14:19} kemudian menjawab saya sebelum (wahai Muhammad), dan berkata,

{14:20} Lihatlah, Tuhan, saya akan pergi, kerana engkau yang engkau diperintahkan

saya, dan reprove orang-orang yang hadir: tetapi mereka yang akan lahir selepas itu, yang hendaklah amaran mereka? oleh itu dalam

dunia terletak dalam kegelapan, dan mereka yang mereka kekal di dalamnya

tanpa cahaya.

{14:21} untuk undang-undang Mu dibakar, oleh itu manusia tidak mengetahui

perkara-perkara yang dilakukan (wahai Muhammad), atau kerja-kerja yang akan bermula.

Laman 2 Esdras 726

{14:22} tetapi jika saya telah menemui rahmat sebelum engkau, menghantar kepada

Holy Ghost kepada saya, dan saya akan menulis apa yang telah dilakukan

di dunia sejak awal, yang tersiar di dalam Mu

undang-undang, yang lelaki mungkin mendapati jalan engkau, dan bahawa mereka yang akan

hidup pada hari-hari kedua boleh hidup.

{14:23} dan dia menjawab, aku berkata, pergi cara Mu, mengumpul

orang-orang yang bersama-sama, dan katakanlah kepada mereka, bahawa mereka mencari engkau

tidak selama empat puluh hari.

{14:24} tetapi melihat engkau (wahai Muhammad) menyediakan banyak Peti pokok, dan

mengambil dengan (wahai Muhammad), Sarea, Dabria, Selemia, Ecanus, dan Asiel,

-lima yang bersedia untuk menulis dengan pantas;

{14:25} dan datang hither, dan saya akan menyalakan lilin daripada

kefahaman dalam hati Mu, yang tidak boleh dikemukakan keluar, sehingga

perkara-perkara yang dilakukan yang engkau shalt mula menulis.

{14:26} dan Bilakah engkau engkau dilakukan, beberapa perkara shalt engkau

menerbitkan, dan beberapa perkara shalt engkau shew diam-diam ke dalam

bijak: untuk morrow jam ini shalt engkau mula menulis.

{14:27} kemudian pergi saya keluar, kerana baginda telah menitahkan, dan

mengumpulkan semua orang yang bersama-sama sambil berkata,

{14:28} mendengar kata-kata, Hai orang Israel.

{14:29} Datuk nenek kami pada awal adalah orang yang tidak dikenali di

Mesir, dari mana mereka telah dihantar:

{14:30} dan menerima undang-undang kehidupan, yang mereka tidak memelihara,

yang kamu juga telah derhaka selepas mereka.

{14:31} maka adalah tanah, walaupun tanah Sion, berpisah

antara kamu dengan banyak: tetapi telah diperisterikan oleh bapa kamu, dan kamu sendiri,

dilakukan unrighteousness, dan telah disimpan dalam cara yang di

Tertinggi menitahkan anda.

{14:32} dan forasmuch kerana beliau adalah seorang Hakim yang soleh, beliau

mengambil dari anda dalam masa satu hal yang beliau telah berikan kepada anda.

{14:33} dan sekarang kamu di sini, dan saudara-saudara anda antara

anda.

{14:34} oleh kerana itu jika boleh bahawa kamu akan menundukkan sendiri

memahami, dan pembaharuan hati kamu, kamu hendaklah disimpan

hidup dan selepas kematian kamu hendaklah mendapatkan rahmat.

{14:35} untuk selepas mati akan Kiamat datang, Bilakah kita akan hidup lagi: dan kemudian hendaklah nama yang soleh menjadi nyata, dan karya yang derhaka hendaklah diisytiharkan.

{14:36} janganlah ada orang itu datang kepada saya sekarang, mahupun

Dapatkan selepas saya hari ini empat puluh.

{14:37} supaya saya mengambil lima lelaki, kerana baginda telah menitahkan saya,

dan kami pergi ke medan, dan kekal di sana.

{14:38} dan keesokan harinya, tiba-tiba, satu suara memanggil saya,

berkata, Esdras, buka mulut Mu, dan minum yang saya berikan (wahai Muhammad) kepada

minum.

{14:39} kemudian dibuka saya mulut saya dan tiba-tiba, dia sampai saya secawan penuh, yang penuh kerana ia adalah dengan air,

tetapi warna itu seperti api.

{14:40} dan saya mengambilnya, dan minum: dan Bilakah saya telah mabuk daripada

itu, hatiku meluahkan pemahaman dan kebijaksanaan meningkat pada saya

payudara, bagi semangat saya menguatkan memori saya:

{14:41} dan mulut saya telah dibuka dan ditutup tidak ada lagi.

{14:42} tertinggi ini memberi kefahaman kepada lima

lelaki, dan mereka menulis wawasan indah malam itu

diberitahu, yang mereka tahu tidak: dan mereka duduk empat puluh hari, dan

mereka menulis dalam sehari, dan pada waktu malam, mereka makan roti.

{14:43} untuk saya. Saya diucapkan dalam sehari, dan saya diadakan tidak saya

lidah malam.

{14:44} dalam empat puluh hari mereka menulis dua ratus dan empat

buku-buku.

{14:45} dan ia datang untuk lulus, apabila empat puluh hari dipenuhi, yang diucapkan tertinggi, berkata, pertama yang engkau engkau

ditulis menyiarkan secara terbuka, yang layak dan tidak Mei membacanya:

{14:46} tetapi mengekalkan tujuh yang lepas, bahawa engkau mayest

membebaskan mereka hanya untuk menjadi bijak antara orang-orang seperti:

{14:47} untuk di dalamnya adalah musim bunga memahami, yang

air pancut kebijaksanaan dan aliran pengetahuan.

{14:48} dan saya berbuat demikian.

{15:1} mata memandang, bercakap engkau dalam telinga kaumku yang

kata-kata nubuatan, yang saya akan dimasukkan ke dalam mulut Mu, Jesus itu

Tuhan:

{15:2} dan menyebabkan mereka akan ditulis dalam kertas: kerana mereka adalah

setia dan benar.

{15:3} takut tidak imaginasi terhadap kamu, Biar tidak di incredulity mereka menyusahkan engkau, yang bercakap-cakap dengan engkau.

{15:4} untuk semua yang setia akan mati dalam mereka kebimbangan.

{15:5} mata yang memandang, demikianlah Firman Tuhan, saya akan membawa wabak atas

dunia; dengan pedang, kebuluran, kematian dan kemusnahan.

{15:6} untuk kekotoran telah sangat tercemar di seluruh bumi, dan kerja-kerja merosakkan mereka dipenuhi.

{15:7} oleh kerana itu, demikianlah Firman Tuhan,

{15:8} saya akan memegang lidah saya lagi sebagai menyentuh mereka

kekotoran yang mereka profanely melakukan, tidak akan aku menderitanya mereka dalam perkara-perkara tersebut, di mana mereka wickedly melaksanakan

diri: tiba-tiba, darah tidak bersalah dan soleh crieth

kepada saya, dan roh itu hanya mengadu terus-menerus.

{15:9} dan oleh sebab itu, demikianlah Firman Tuhan, saya akan pasti membalas dendam

mereka, dan menerima kepada saya semua darah tidak bersalah daripada

di kalangan mereka.

{15:10} mata memandang, kaumku diketuai sebagai kawanan ke dalam

penyembelihan: saya tidak akan menderita mereka kini bagimu di tanah

Mesir:

{15:11} tetapi saya akan membawa mereka dengan tangan yang kuat dan

menghulur tangan, dan smite Mesir dengan wabak, seperti dahulu,

dan akan memusnahkan semua tanah darinya.

{15:12} Mesir hendaklah berkabung, dan Yayasan itu hendaklah boleh smitten dengan wabak dan azab yang Allah akan

Esdras 727 Laman 2

membawa kepadanya.

{15:13} mereka yang hingga tanah hendaklah berkabung: bagi mereka

benih gagal melalui letupan dan hail, dan dengan yang

takut buruj.

{15:14} kecelakaan dunia dan mereka yang mereka kekal di dalamnya!

{15:15} untuk pedang dan kemusnahan mereka draweth nigh, dan satu bangsa hendaklah berdiri dan melawan lagi, dan pedang di tangan mereka.

{15:16} kerana akan ada hasutan antara manusia dan menyerang satu sama lain; mereka tidak akan menganggap Raja-Raja mereka dan tidak

Putera, dan kursus tindakan mereka hendaklah berdiri dalam mereka

kuasa.

{15:17} seorang lelaki hendaklah keinginan untuk pergi ke bandar, dan tidak boleh

boleh.

{15:18} untuk kerana kebanggaan mereka bandar hendaklah bermasalah, rumah akan musnah, dan lelaki hendaklah

takut.

{15:19} seorang lelaki hendaklah mempunyai tiada kasihan atas jirannya, tetapi

akan memusnahkan rumah-rumah mereka dengan pedang, dan merosakkan mereka

barangan, kerana kurangnya roti, dan kesusahan yang besar.

{15:20} mata memandang, demikianlah Firman Tuhan, saya akan sebut bersama-sama semua yang

Raja-Raja bumi menghormati saya, iaitu daripada peningkatan matahari, dari selatan, dari Timur, dan Libanus; untuk

menjadikan diri mereka satu terhadap yang lain, dan membayar perkara-perkara yang

bahawa mereka telah melakukan kepadanya.

{15:21} seperti mereka lakukan namun hari ini kepada saya yang dipilih, jadi

akan aku lakukan juga, dan membalas di dada mereka. Maka bersabda

Tuhan;

{15:22} tangan kanan saya dan hendaklah tidak memberi orang-orang yang berdosa, dan saya

pedang hendaklah tidak terhenti ke atas mereka yang menumpahkan darah tidak bersalah

atas bumi.

{15:23} neraka sudah pergi keluar dari kemurkaan-Nya, dan telah

dimakan asas di bumi, dan orang yang berdosa, seperti

jerami yang adalah kindled.

{15:24} kecelakaan besar bagi mereka yang berdosa, dan pastikan tidak saya

Perintah-perintah! Jesus Tuhan.

{15:25} saya tidak akan memberi mereka: pergi cara anda, anak-anak,

kuasa, defile tidak saya sanctuary.

{15:26} untuk Tuhan mengetahui semua mereka bahawa dosa terhadap

dia, dan oleh itu delivereth dia mereka kepada kematian dan kemusnahan.

{15:27} untuk sekarang adalah wabak yang datang menimpa seluruh

bumi dan kamu akan tetap di dalamnya: untuk Allah hendaklah menyerahkan

kamu, kerana kamu telah berdosa terhadapnya.

{15:28} tiba-tiba sebuah visi yang dahsyat, dan penampilan daripadanya dari Timur:

{15:29} di mana Pertubuhan Bangsa-bangsa naga Saudi hendaklah

datang dengan kereta kuda yang banyak dan pelbagai yang hendaklah dibawa sebagai angin atas bumi, yang semua mereka yang

mendengar mereka mungkin takut dan suara.

{15:30} juga Carmanians mengamuk di murka akan pergi didapati dalam Babi hutan kayu, dan dengan kuasa besar hendaklah mereka datang, dan menyertai pertempuran dengan mereka, dan hendaklah sisa yang

Bahagian tanah tersebut daripada Asyur dalam.

{15:31} dan kemudian hendaklah diketahui mempunyai sisi atas,

mengingati sifat mereka; dan jika mereka akan berubah diri mereka sendiri,

conspiring bersama-sama dalam kuasa yang besar untuk menyeksa mereka,

{15:32} maka ini akan bermasalah bled, dan terus melenyapkan melalui kuasa mereka, dan akan melarikan diri.

{15:33} dan dari tanah daripada Asyur itu hendaklah dalam musuh mengepung mereka dan mengambil beberapa daripada mereka, dan dalam

tuan rumah mereka akan takut dan kritikal, dan persengketaan antara mereka

Raja-Raja.

{15:34} tiba-tiba awan dari Timur dan utara

kepada Selatan, dan mereka adalah sangat dahsyat memandangi, penuh

murka dan ribut.

{15:35} mereka akan smite satu atas yang lain, dan mereka hendaklah

smite turun sebilangan besar bintang atas bumi, bahkan

bintang mereka sendiri; dan darah hendaklah dari pedang kepada yang

perut,

{15:36} dan najis manusia kepada unta tersebut hough.

{15:37} dan hendaklah fearfulness besar dan

gementar apabila bumi: dan mereka yang melihat kemurkaan hendaklah

takut dan gementar akan datang menimpa mereka.

{15:38} dan kemudian akan ada datang ribut besar dari dalam Selatan, dan dari sebelah utara, dan bahagian lain dari Barat.

{15:39} dan angin kuat hendaklah timbul dari Timur, dan

hendaklah membuka dan awan yang beliau dibangkitkan dalam murka, dan

bintang yang dikacau menyebabkan ketakutan ke arah angin Timur dan Barat,

hendaklah dimusnahkan.

{15:40} awan-awan besar dan Perkasa akan menjadi takbur penuh dengan murka, dan bintang, bahawa mereka boleh membuat semua bumi

takut, dan mereka yang mereka kekal di dalamnya; dan hendaklah mereka curahkan

ke atas tempat setiap tinggi dan terkemuka star yang dahsyat,

{15:41} kebakaran, dan hail, dan penerbangan pedang, dan banyak

perairan, bahawa semua bidang boleh penuh, dan Sungai, dengan itu

banyaknya air besar.

{15:42} dan mereka akan memecahkan bandaraya dan dinding, pergunungan dan Bukit-bukit, pokok-pokok kayu, dan rumput di dalam

Meadows dan jagung mereka.

{15:43} dan mereka akan pergi stedfastly kepada Babylon, dan membuat dia takut.

{15:44} mereka akan datang kepada beliau, dan mengepung dia, bintang

dan murka semua hendaklah mereka curahkan atas beliau: maka hendaklah di

habuk dan asap naik kepada langit, dan semua mereka yang menjadi

tentang dia akan bewail dia.

{15:45} dan mereka yang masih di bawah dia boleh melakukan Perkhidmatan

kepada mereka yang telah meletakkan dia dalam ketakutan.

{15:46} dan engkau, Asia, partaker seni itu daripada harapan

Babylon, dan seni kemuliaan orang beliau:

{15:47} kecelakaan akan kepada engkau, engkau celaka, kerana engkau engkau

membuat dirimu seperti kepada beliau; dan engkau decked engkau perempuan di

whoredom, bahawa mereka mungkin Sila dan takbur, pencinta Mu,

Laman 2 Esdras 728

yang mempunyai sentiasa dikehendaki melakukan whoredom dengan engkau.

{15:48} engkau engkau mengikuti dia yang dibenci dalam semua dia

kerja-kerja dan ciptaan: Jesus itu Tuhan,

{15:49} aku akan menghantar wabak atas (wahai Muhammad); widowhood,

kemiskinan, kebuluran, pedang, dan malapetaka (pestilence), untuk membuang rumah Mu

kemusnahan dan kematian.

{15:50} dan kemuliaan kuasa Mu akan mengering sebagai sebuah

bunga, haba akan timbul yang dihantar ke atas engkau.

{15:51} engkau shalt lemah sebagai seorang wanita yang miskin dengan

jalur, dan sebagai salah satu chastised dengan luka, supaya di Maha Kuasa dan pencinta tidak akan dapat menerima (wahai Muhammad).

{15:52} menginap saya dengan hasad dengki telah jadi diteruskan terhadap

kamu, demikianlah Firman Tuhan,

{15:53} jika engkau tidak hadst sentiasa dibunuh saya dipilih, exalting angin ahmar tangan Mu, dan mengatakan ke atas mereka

mati, apabila engkau wast mabuk,

{15:54} dinyatakan keindahan mukanya Mu?

{15:55} pahala whoredom engkau hendaklah engkau dada, oleh itu shalt engkau menerima recompence.

{15:56} seperti seperti engkau engkau dilakukan kepada saya yang dipilih, Jesus itu

Tuhan, Namun demikian hendaklah Jangan Tuhan kepada kamu, dan hendaklah menyerahkan (wahai Muhammad)

ke dalam kejahatan

{15:57} Mu kanak-kanak akan mati kelaparan, dan engkau shalt jatuh melalui pedang: bandar Mu hendaklah dipecahkan, dan Semua itu thine Mahukah binasa dengan pedang di medan.

{15:58} mereka yang berada di pergunungan akan mati kelaparan,

dan makan daging sendiri, dan minum darah mereka sendiri, untuk sangat

lapar roti, dan dahaga air.

{15:59} shalt engkau sebagai tidak berpuas hati datang melalui laut, dan

menerima wabak lagi.

{15:60} dan laluan mereka akan tergesa-gesa pada yang terbiar bandar, dan hendaklah memusnahkan sebahagian tanah Mu, dan

mengambil sebahagian daripada kemuliaan Mu, dan hendaklah kembali ke Babylon yang telah hancur.

{15:61} dan engkau shalt saguhati ke bawah oleh mereka sebagai stubble,

dan mereka hendaklah kepada kamu sebagai kebakaran;

{15:62} dan hendaklah mengambil (wahai Muhammad), dan bandar-bandar Mu, Mu tanah,

dan engkau pergunungan; Semua hutan Mu dan engkau pokok berhasil akan

mereka membakar dengan api.

{15:63} Mu kanak-kanak akan mereka bawa dari kurungan, dan,

Lihat, apa yang engkau engkau, mereka akan merosakkan ia dan mar keindahan

muka Mu.

{16:1} kecelakaan akan kepada engkau, Babylon, dan Asia! kecelakaan boleh kepada

(wahai Muhammad), Mesir dan Syria!

{16:2} gird sehingga kamu dengan tuala guni dan rambut,

bewail anak-anak anda, dan akan menyesal; bagi pemusnahan anda adalah

tangan.

{16:3} A pedang dihantar kepada kamu, dan yang boleh mengubahnya

belakang?

{16:4} A kebakaran dihantar antara kamu, dan yang boleh menghilangkan ia?

{16:5} wabak dihantar kepada kamu, dan apakah dia yang mungkin

memacu mereka?

{16:6} boleh mana-mana lelaki memandu jauhnya singa yang lapar di dalam

kayu? atau mana-mana satu boleh menghilangkan kebakaran di stubble, apabila ia

telah mula menulis?

{16:7} satu Mei menghidupkan semula anak panah yang ditembak dari satu

archer kuat?

{16:8} Tuhan Maha Kuasa sendeth wabak ini dan Siapakah

Maka sesiapa yang boleh memacu mereka?

{16:9} A kebakaran hendaklah pergi keluar dari kemurkaan-Nya, dan sesiapa

yang boleh menghilangkan ia?

{16:10} dia akan dibuang lightnings, dan yang tidak akan takut?

Beliau hendaklah thunder, dan yang tidak takut?

{16:11} Tuhan itu akan mengancam, dan yang tidak benar-benar dipukul dengan selebur di hadapannya?

{16:12} quaketh bumi, dan asas-asas daripadanya;

ariseth laut sehingga dengan gelombang dari dalam, dan gelombang

Ia akan bermasalah, dan ikan-ikan ini darinya juga, sebelum ini

Tuhan, dan sebelum kegemilangan kuasanya:

{16:13} untuk kuat sebelah kanan adalah tangan yang bow, bendeth.

Beliau anak panah yang dia shooteth tajam, dan tidak boleh ketinggalan,

apabila mereka mula ditembak ke hujung dunia.

{16:14} tiba-tiba, wabak yang dihantar, dan hendaklah mengembalikan

sekali lagi, sehingga mereka datang menimpa bumi.

{16:15} neraka adalah kindled, dan tidak boleh dikemukakan, sehingga ia

mengambil asas bumi.

{16:16} seperti sebagai anak panah yang ditembak dari archer yang Maha Kuasa

returneth tidak mundur: Walaupun begitu wabak yang hendaklah

dihantar atas bumi tidak akan kembali lagi.

{16:17} kecelakaan ini aku! kecelakaan ini aku! yang akan memberikan saya dalam

hari-hari?

{16:18} awal kesedihan-kesedihan dan besar mournings;

permulaan kebuluran dan kematian yang besar; permulaan

peperangan, dan kuasa-kuasa hendaklah berdiri dalam ketakutan; permulaan

angkara! apa yang perlu saya lakukan apabila kejahatan ini akan datang?

{16:19} mata memandang, kebuluran dan wabak, kesusahan dan

penderitaan, dihantar sebagai scourges untuk pindaan.

{16:20} tetapi untuk semua perkara ini mereka tidak akan berpaling dari

kesesatan mereka, mahupun hendaklah sentiasa berhati-hati dalam scourges.

{16:21} mata memandang, victuals hendaklah baik murah atas bumi, yang mereka akan menganggap dirinya sebagai baik kes, dan sekali-kali akan angkara tumbuh atas bumi, pedang, kebuluran, dan kekeliruan.

{16:22} kerana ramai di antara mereka bahawa mereka kekal atas bumi hendaklah

binasa kebuluran; dan yang lain, yang melarikan diri dalam kelaparan, hendaklah

pedang memusnahkan.

{16:23} dan mati hendaklah dibuang keluar sebagai najis, dan tiada

hendaklah tidak ada orang untuk keselesaan mereka: untuk bumi hendaklah

sia-sia, dan bandar hendaklah dibuang ke bawah.

Esdras 729 Laman 2

{16:24} tiada hendaklah tidak ada orang yang meninggalkan syarikat tersebut untuk sampai di bumi, dan ke

melakukannya

{16:25} pokok hendaklah memberi buah-buahan, dan yang hendaklah mengumpul

mereka?

{16:26} anggur hendaklah buahnya masak serentak, dan yang hendaklah bunga mereka?

bagi semua tempat hendaklah sepi lelaki:

{16:27} supaya seorang lelaki itu akan keinginan untuk melihat yang lain, dan

untuk mendengar suaranya.

{16:28} untuk sebuah bandar tiada hendaklah sepuluh kiri, dan dua di

bidang, yang hendaklah menyembunyikan diri mereka sendiri dalam groves yang tebal, dan dalam

clefts batu tersebut.

{16:29} seperti orchard daripada gerai atas pokok setiap tiada

dibiarkan olives tiga atau empat;

{16:30} atau sebagai apabila dihitung akan dikumpul, tiada yang tinggal

Sesetengah kelompok mereka bahawa dengan bersungguh-sungguh mencari melalui yang

anggur:

{16:31} Walaupun begitu pada masa itu terdapat tiga atau empat

yang ditinggalkan oleh mereka yang mencari rumah-rumah mereka dengan pedang.

{16:32} dan bumi hendaklah dibentangkan sisa, dan bidang daripadanya hendaklah lilin lama, dan cara beliau dan semua laluan beliau hendaklah

tumbuh penuh dengan duri, kerana tidak ada orang akan perjalanan

therethrough.

{16:33} dara itu hendaklah berkabung, setelah tiada bridegrooms;

wanita hendaklah berkabung, mempunyai suami tiada; mereka anak perempuan akan berkabung, mempunyai tiadalah seorang Penolong pun.

{16:34} dalam Perang hendaklah bridegrooms mereka dimusnahkan,

dan suami mereka itu Mahukah binasa kebuluran.

{16:35} kini mendengar perkara-perkara ini dan memahami mereka, ye

hamba-hamba Tuhan.

{16:36} mata memandang, Firman Tuhan, menerimanya: percaya

bukan Tuhan-Tuhan yang diucapkan Tuhan.

{16:37} mata memandang, wabak yang menarik malam, dan tidak kendur.

{16:38} seperti ketika seorang wanita dengan kanak-kanak bagi bulan yang kesembilan

bringeth anak lelakinya dengan dua atau tiga jam kelahiran beliau mengemukakan

besar sakit compass rahim beliau, yang sakit, apabila kanak-kanak

Suci ke hadapan, mereka slack tidak seketika:

{16:39} Walaupun begitu tidak wabak hendaklah menjadi kendur datang

atas bumi, dan dunia akan berkabung dan kesedihan-kesedihan hendaklah

datang kepadanya pada setiap sisi.

{16:40} Wahai kaumku, mendengar kata-kata saya: membuat anda bersedia untuk

pertempuran Mu, dan kejahatan mereka menjadi walaupun sebagai Jemaah atas yang

bumi.

{16:41} dia yang selleth, biarlah dia menjadi sebagaimana yang fleeth kaki:

dan sesiapa yang buyeth, sebagai salah satu yang akan kehilangan:

{16:42} yang occupieth barangan, sebagaimana yang telah tiada keuntungan olehnya: dan sesiapa yang buildeth, seperti dia yang tidak kekal

di dalamnya:

{16:43} itu soweth, seolah-olah beliau tidak perlu meraih: begitu juga

Dia yang planteth anggur, sebagaimana yang akan berkumpul di anggur:

{16:44} mereka yang berkahwin, kerana ia yang akan dapat tiada

kanak-kanak; dan mereka yang berkahwin tidak, sebagai yang widowers.

{16:45} dan oleh itu mereka yang buruh buruh dengan sia-sia:

{16:46} untuk orang yang tidak dikenali akan menuai buah-buahan mereka, dan merosakkan

barang-barang mereka, menggulingkan rumah-rumah mereka,
dan mengambil anak-anak mereka

amil, dalam kurungan dan kebuluran akan mereka
mendapatkan kanak-kanak.

{16:47} dan mereka yang menduduki dagangan mereka dengan
rompakan, lebih banyak mereka bar koktel bandar-bandar
mereka, rumah-rumah mereka, mereka
harta benda, dan orang-orang yang mereka sendiri:

{16:48} lebih saya akan marah dengan mereka kerana dosa
mereka,

Jesus Tuhan.

{16:49} suka seperti perempuan sundal envieth betul-betul
jujur dan

bermoral tinggi wanita:

{16:50} jadi soleh hendaklah membenci zalim, ketika dia
decketh dirinya, dan akan menuduh dia ke muka beliau, apabila
beliau

Suci yang akan membela Nya itu dengan bersungguh-sungguh
searcheth

Setiap dosa atas bumi.

{16:51} dan oleh itu hendaklah kamu tidak seperti thereunto,
atau ke dalam

kerja-kerja tersebut.

{16:52} untuk namun sedikit, dan zalim hendaklah diambil dari sini

daripada bumi, dan soleh akan memerintah kamu.

{16:53} biarlah tidak berdosa yang mengatakan bahawa beliau telah tidak berdosa: untuk

Tuhan akan membakar arang batu api atas kepalanya, yang bersabda

sebelum Tuhan dan kemuliaannya, saya telah tidak berdosa.

{16:54} Lihatlah, Tuhan mengetahui semua kerja-kerja lelaki, imaginasi mereka, pemikiran mereka dan hati mereka:

{16:55} yang diucapkan tetapi kata, biarkan bumi tersebut boleh diteruskan;

dan ia telah dibuat: biarkan syurga yang dibuat; dan ia dicipta.

{16:56} dalam Firman-Nya telah bintang dibuat, dan dia mengetahui

Bilangan mereka.

{16:57} dia searcheth dalam, dan Khazanah daripadanya;

Beliau telah diukur dengan laut, dan apa yang ia containeth.

{16:58} beliau telah menutup laut dalam air,

dan dengan Firman-Nya dia telah digantung di bumi atas air.

{16:59} dia spreadeth tahu langit seperti ruang simpan; atas air Suci beliau diasaskan.

{16:60} di gurun beliau telah membuat mata air, air dan Kolam Renang di atas puncak gunung, yang mungkin banjir Tuang turun dari Batu-batu yang tinggi kepada air bumi.

{16:61} dia mencipta manusia, dan meletakkan hatinya di dalam tengah daripada badan, dan memberinya nafas, kehidupan, dan pemahaman.

{16:62} Ya dan dalam semangat Maha Kuasa Allah, yang menjadikan tiap-tiap sesuatu, dan searcheth keluar semua benda-benda tersembunyi dalam rahsia

bumi,

{16:63} sesungguhnya dia mengetahui ciptaan anda, dan apa yang kamu

berfikir dalam hati anda, walaupun mereka yang berdosa, dan akan menyembunyikan

dosa mereka.

{16:64} oleh kerana itu telah Tuhan betul-betul dicari semua kerja-kerja kamu, dan dia akan memberi anda semua mendapat malu.

Laman 2 Esdras 730

{16:65} dan apabila dosa-dosa akan dihadapkan, kamu hendaklah

malu sebelum manusia, dan dosa-dosa anda sendiri akan anda penuduh pada hari itu.

{16:66} apa yang akan kamu lakukan? atau bagaimana ye akan menyembunyikan dosa-dosa

sebelum Allah dan Malaikat-Nya?

{16:67} mata memandang, Allah sendiri adalah Hakim, takut dia: cuti

luar dari dosa-dosa anda, dan lupa kesalahan-kesalahan anda, untuk meddle tiada

Lebih banyak dengan mereka selama-lamanya: maka hendaklah Allah membawa anda ke hadapan, dan

menyelamatkan kamu dari segala masalah.

{16:68}, tiba-tiba, pembakaran kemurkaan besar

pelbagai kindled kamu, dan mereka akan mengambil

Sesetengah anda, dan suapan yang anda telah terbiar, dengan perkara-perkara yang ditawarkan

kepada berhala-berhala.

{16:69} dan mereka yang kebenaran kepada mereka hendaklah mempunyai

derision dan penghinaan, dan meligas di bawah kaki.

{16:70} untuk maka hendaklah di segenap ruang, dan di akhirat

Bandar-bandar, sebuah pemberontakan yang besar atas orang-orang yang takut kepada Tuhan.

{16:71} mereka akan menjadi seperti orang gila lelaki, bersungguh-sungguh tiada, tetapi

masih merosakkan dan memusnahkan orang-orang yang takut kepada Tuhan.

{16:72} untuk mereka akan membuang dan mengambil barang-barang mereka,

dan mengusirkan mereka keluar dari rumah-rumah mereka.

{16:73} maka hendaklah mereka dikenali, siapa saya yang dipilih;

dan mereka hendaklah dibicarakan seperti emas dalam api.

{16:74} mendengar, O ye tercinta, demikianlah Firman Tuhan: tiba-tiba,

hari-hari masalah adalah di tangan, tetapi saya akan memberikan anda daripada

sama.

{16:75} hendaklah kamu tidak takut tidak ragu-ragu; kerana Tuhan anda

Panduan,

{16:76} dan panduan daripada mereka yang membuat saya

Perintah-perintah dan dididik, demikianlah Firman Tuhan: Biar tidak

dosa-dosa berat anda, dan membiarkan tidak kesalahan-kesalahan anda mengangkat

diri mereka sendiri.

{16:77} akan kecelakaan kepada mereka yang terikat dengan dosa-dosa mereka,

dan dilitupi dengan kesalahan-kesalahan mereka seperti sebagai bidang yang dilindungi

lebih dengan belukar, dan laluan daripadanya dilitupi dengan duri,

bahawa tidak ada orang boleh mengembara melalui!

{16:78} ia ditinggalkan dilepaskan bajunya dan dicampakkan ke dalam api supaya

dimakan dengannya.

APOCRYPHA 2ND ESDRAS OF THE KING JAMES BIBLE 1611